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نیروهایی جذب 
شده درشهرداری

 مورد بازنگری 
قرارمی گیرند

مبارزه با 
مفاسد ذائقه 

مردم را 
شیرین می کند

پرونده 
هفت سنگان در 

تهران بررسی 
می شود

عبدالمحمد زاهدی استاندارقزوین درنشست خبری که 
به مناسبت دهه فجربرگزارش��د گفت: این میزان طرح 
برای یک هزار و 808 نفر دراستان اشتغال ایجاد خواهد 

کرد.استانداربا اشاره به جزییات این طرح ها...

آی��ت الله عابدین��ی نماینده ولی فقیه وام��ام جمعه قزوین 
درجلس��ه دبیران کارگروه های ستاد بزرگداشت چهلمین 
س��الگرد پی��روزی انق��اب اس��امی گف��ت: دنیاخواهی، 

مقام پرستی، نگاه های حزبی وجناحی ورفیق بازی...

رئیس کل دادگستری استان قزوین گفت: باید منتظر شد 
تا مرجع قضایی به صورت بی طرف پرونده تخلفات رخ داده 
در موضوع هفت سنگان را رسیدگی کند. حجت الاسام 

نورالله قدرتی درحاشیه جلسه...

صفحه3

ویترین

حجت الاسلام مهدوی امام جمعه الوند برای دومین بارهشدارداد:

چرا کارمندان استانداری 
روی شرکت شهرصنعتی البرزخیمه زده اند؟

جذب سرمایه گذاری12 میلیارد تومانی درشهرداری بویین زهرا �
چهلمین سال انقلابمان راجشن می گیریم ولی با نا رضایتی ازعملکرد بعضی از کارگزاران �
جانا سخن ازدل ما می گویی  �
سبک مدیرتی آقای استاندار... �

صفحه6 صفحه2 صفحه3 

انا لله وانا الیه راجعون 

درگذشت زنده یاد مهندس محمد نبی حبیبی دبیرکل فقید حزب موتلفه اسلامی 
را محضر مقام معظم رهبری، ملت شریف ایران، اعضای حزب موتلفه اسامی و کلیه نیروهای مومن وانقابی و 

خانواده محترم آن مرحوم تسلیت وتعزیت عرض می نمائیم.

ائتلاف بزرگ پیروان ولایت قزوین ) حزب مؤتلفه اسلامی- جامعه اسلامی مهندسین- جامعه اسلامی فرهنگیان- جامعه اسلامی مدیران – حزب بیداری 
اسلامی - جامعه اسلامی کارگران- جامعه اسلامی ورزشکاران- کانون اسلامی دانشگاهیان -کانون فارغ التحصیلان شبه قاره هند- جمعیت وفاداران 
انقلاب اسلامی- جمعیت آبادگران جوان-  جامعه اسلامی  اصناف و بازار– کانون انجمن های اسلامی کارخانجات - انجمن اسلامی مدیران شهرصنعتی 
-  جمعیت اسلامی فرهنگیان - کانون تربیت اسلامی قزوین - جامعه اسلامی روزنامه نگاران اصولگرا ( -جبهه پیروان خط امام ورهبری استان قزوین

جناب آقای خدا یار گودرزوند چگینی 
مدیر مسئول  محترم ماهنامه صبح کشور  

 ضایعه درگذشت پدر گرامیتان موجب تالم خاطر ما شد، ضمن عرض تسلیت به شما و خانواده گرامی از 
خداوند متعال  برای آن سفرکرده غفران الهی و برای شما صبرو سامتی خواستاریم.

 حسن رجبی- امیرعلی رضایی

جناب آقای دکترلطف الله سیاهکلی 
درگذشت  حاجیه خانم ؛ خانم بزرگ اسکندری مادرشهید هوشنگ سیاهکلی را خدمت جنابعالی و خانواده معزا 
تسلیت عرض  نموده ،  از خداوند متعال  برای آن مرحومه غفران الهی و برای شما صبرو سامتی مسالت داریم. 
هفته نامه نسیم قزوین 

جناب آقای دکتر مراد عنادی 
ضایعه درگذش��ت پدر گرانقدرتان مرحوم هوش��نگ عنادی را خدمت ش��ما و اخوان گرامی نریمان، 
س��ینا عنادی، خانواده محترم، اهالی محترم شمس کایه و شهر معلم کایه تسلیت عرض می نمایم 
خداوند متعال روح پاکش را با مولایش علی)ع( محشور نماید به بازماندگان صبر جزیل عنایت فرماید.
 حسین رجبی-حسن رجبی

صفحه4

صفحه7

دکتراکبراسکندری نژاد در گفتگو با نسیم قزوین؛

 اعتق�اد دارم ک�ه فرهنگ 
با دس�تورالعمل و بخشنامه 

درست نمی شود 
تحقی�ق  � اول  بای�د  خبرن�گار 

کن�د اگ�ر خب�ری درس�ت باش�د باید 
اینک�ه  ن�ه  منتش�روتیترکند  را  آن 

هرخبرنادرستی را منتشرکند

از سوی دکتر صفری شهردار قزوین:

لایحه بودجه
783 میلیارد تومانی

سال 98 شهرداری تقدیم 
شورای شهرقزوین شد

 حمایت جامعه اسلامی دانشجویان 
دانشگاه بین المللی امام خمینی)ره(  ازاقدام انقلابی 

دادستان دربرخورد قاطع با مدیران متخلف

صفحه5

نگاه تحلیلی هفته نامه نسیم قزوین ؛

سایه روشن های انتخابات مجلس 98 دراستان قزوین

همت سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری قزوین: 

آیین تجلیل ازقهرمانان ملی
 و فراملی ورزشی استان قزوین برگزار شد

 ب��ا حضورآی��ت الله عابدینی، ،نمایندگان اس��تان قزوین، ش��هردارقزوین، 
رئیس واعضای ش��ورای اس��امی ش��هرقزوین وجمعی ازمدیران از  152 
ورزش��کارقهرمان مدال آور رقابت های بین المللی، آس��یایي،جهانی وملی 

تجلیل شد.
ورزشکاران ایرانی جوانمردی را از مدال قهرمانی مهم ترمی دانند �

آیت الله عبدالکریم عابدینی،نماینده ولی فقیه دراستان وامام جمعه قزوین 
در این مراس��م گفت: به همه قهرمان ها وافتخارآفرین های ورزشکاراستان 

قزوین که نام ایران را بلند آوازه کرده اند وبه نام قزوین عزت بخش��یده اند، 
تبریک می گویم.

وی تصریح کرد: نگاهی که درمیان مردم به مقوله ورزش و قهرمانی است، 
با سایر جهان متفاوت است وصرفاً قهرمانی و کسب مدال برای ورزشکاران 

ما اهمیت ندارد، بلکه روح جوانمردی ازاولویت بیشتری برخوردار است.
امام جمعه قزوین با اش��اره به انصراف ورزش��کاران کشورمان ازرویارویی با 
نماینده رژیم اشغالگر قدس، ابراز داشت: اینکه ورزشکاران ما درحمایت از 
مردم مظلوم فلسطین از رویارویی با نمایندگان رژیم اشغالگر قدس انصراف 
می دهند، نش��ان دهنده روح جوانمردی آنان است و این حمایت ازمظلوم 
بسیار مورد تایید دین قرار دارد، تنها ملت ایران قدردان شما نیستند، بلکه 
مردم مظلوم و ستم  دیده کشورها ی  یمن و فلسطین نیزقدردان حمایت 

شما هستند.
بودجه فرهنگی، ورزشی شهرداری قزوین در سال آینده 3۸ درصد  �

افزایش دارد
حکمت اله داودی دراین مراس��م گفت: مجموعه مدیریت ش��هری س��عی 
می کن��د تا درکن��ار وظایف ذاتی خود، به موضوع��ات اجتماعی، فرهنگی، 
هنری وورزش��ی نیز بپردازد. درهمین راستا درحوزه های فوق اگر ضرورتی 

حس شود ورود خواهیم کرد.
وی افزود: ش��ورای پنجم درس��ال اول ش��روع به کار خ��ود، بودجه حوزه 
فرهنگ و ورزش را 1۴0 درصد افزایش داد و درسال آتی نیز با افزایش ۳8 

درصدی، این بودجه را به ۴0 میلیارد تومان رساند.
رییس ش��ورای اس��امی ش��هر قزوین درادامه گفت: کاهش آس��یب های 
اجتماعی با حضور ورزش امکانپذیر اس��ت ودرس��ال گذشته در ۴0 پارک، 

فضای ورزش صبح گاهی وعصرگاهی ایجاد کردیم.
داودی اضافه کرد: درحوزه ورزش های قهرمانی نیزازرش��ته هایی که شانس 

بالایی برای کسب مقام برخوردارند حمایت خواهیم کرد.
مجموعه مدیریت شهری قزوین نگاه ویژه ای به حوزه ورزش دارد �

محمد درافشانی، رییس س��ازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
قزوین دراین مراس��م گفت: س��ال گذشته ازش��ش تیم ورزشی به عنوان 
حامی مالی به طورکامل کمک صورت گرفت ودرسال 98 هم حمایت ها ما 

ازتیم های ورزشی بیشترمی شود.
درافش��انی با بیان این که مدیریت جدید ش��هری واعضای ش��ورای شهر 
قزوین نگاه ویژه ای به حوزه ورزش دارد، اظهار کرد: توجه به ورزش موجب 

توجه به ورزش همگانی و توجه به ورزش همگانی موجب توجه به ورزش 
قهرمانی می شود.

ریی��س س��ازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزش��ی ش��هرداری قزوین افزود: 
حمایت های اعضای ش��ورای شهرومدیریت ش��هری قزوین ازحوزه ورزش 

ونگاه ویژه آن ها به این مقوله، بعد از انقاب بی نظیر بوده است.
درفشانی با بیان اینکه توجه به ورزش، توجه به خانواده است، تصریح کرد: 
گرایش و س��وق یافتن ب��ه مقوله ورزش موجب جلوگیری از آس��یب های 

اجتماعی جوانان و مصون ماندن آن ها از ناهنجاری های اجتماعی است.
وی ادامه داد: نگاه مدیریت شهری قزوین نگاه انسان  محوراست وامیدواریم 

با حمایت های لازم، گام موثری برای کهن شهر قزوین  برداریم.
اختصاص 27 صدم درصد از درآمد مالیات بر ارزش افزوده منجر به  �

توسعه ورزش کشورشد

داود محمدی،رئیس کمیس��یون اصل 90 مجلس شورای اسامی گفت: با 
اختص��اص 27 صدم درصد مالیات برارزش افزوده، س��الانه یک هزارو500 
میلیارد تومان به اعتبارات ورزشی افزوده شده که توانستیم مشکات مالی 

این عرصه را تا حد زیادی برطرف کنیم.
محمدی خاطرنشان کرد: مدال آوران درعرصه ملی افتخار کشورهستند که دردنیا 

درخشندگی دارند و برای نظام جمهوری اسامی ایران افتخارآفرینی می کنند.
حمایت از تیم های بانوان از اقدامات بسیار ارزشمند شهرداری قزوین  �

است
 سیده حمیده زرآبادی،نماینده مردم قزوین، آبیک و البرزدرمجلس شورای 
اس��امی گفت: اختصاص 27 صدم درصد مالیات برارزش افزوده به ورزش 

موجب تحرک بسیار خوبی دراستان ها شد.
وی  افزود: تجلیل ازورزش��کاران و قهرمانان اتفاق خیلی خوبی است که از 
سوی مدریت ش��هری قزوین رقم خورده به ویژه حمایت مالی از تیم های 
ورزشی بانوان به همت بانوان شورای پنجم شهرودیگراعضای شورای شهر 

قزوین که جای قدردانی دارد.

آگهی مزایده عمومی فروش) یک مرحله ای (
دبیرس��تان شهید محمد بخارایی قزوین درنظردارد، طبق مجوز ش��ماره ۴600 /5۳۳۳8  مورخه 1۳97/11/۳ اداره کل آموزش و پرورش 
استان قزوین، اقلام ضایعاتی شوفاژخانه دبیرستان ازقبیل ، دیگ بخار و52 عدد رادیاتور را از طریق مزایده عمومی به فروش 

برساند. 
لذا متقاضیان می توانند برای بازدید و پیش��نهاد قیمت به مدت یک هفته از تاریخ چاپ آگهی در وقت اداری به غیراز روزهای تعطیل به 

دفتردبیرستان واقع درغیاث آباد، خیابان شهید مفتح ، کوچه صبح مراجعه نمایند.
دبیرس�تان دررد یا قبول پیشنهادات مختار است وتصمیم قطعی با نظرعامل ذیحساب وکارشناس اموال »آموزش وپرورش 

منطقه یک « صورت می گیرد.  
هزینه کارشناسی قیمت وچاپ آگهی بعهده خریدار می باشد. 

رشوند - مدیردبیرستان شهید بخارایی قزوین

مجلس یاد بودی روز ۴ شنبه 17 بهمن 97 از ساعت 
18/30  لغایت ۲0 درمسجد محمد رسول الله ) ص( 
با سخنرانی حجت الاسلام والمسلمین محمد حسن 

ذاکری عضو شورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی ) از قم( 
برگزارمیگردد، از کلیه اقشار محترم دعوت میگردد به 
پاسداشت 4۰ سال خدمت صادقانه به جمهوری اسلامی 

درمراسم مذکور شرکت بفرمایند. 
ائتلاف بزرگ پیروان ولایت  - حزب موتلفه استان قزوین

هوالباقی
بمناسبت هفتمین روز درگذشت

یارصدیق  امام و رهبری و دبیرکل فقید حزب 
موتلفه اسلامی مرحوم محمد نبی حبیبی  
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حجت الاس��ام مه��دوی ام��ام جمع��ه الون��د 
درخطبه ه��ای نمازجمعه ش��هرالوند اظهارکرد: 
یکی ازنعمت های خداوند این است که انسان ها 
مختلف هستند وهیچ کس شبیه دیگری نیست 
مثاً اثرانگش��ت، دومی ندارد واین موضوع یکی 

ازنعمات و حکمت های الهی است.
مهدوی اضافه کرد: ما باید تحت سلطه غربی ها 
قرارنگیریم اما متأس��فانه خبری منتشر شد که 
8 وزی��ر به مقام معظم رهبری نامه نوش��تند تا 
دوباره دربرابر دشمن ازمواضع خود عقب نشیتی 
کنیم اما نمی دانم چرا ازاتفاقات گذشته عبرت 
نمی گیرند و نمی فهمند که دشمنان هرروزبرای 

ما برنامه دارند.
خطیب جمعه الوند تصریح ک��رد: آن زمان که 
برای برجام تضمین دادند ش��اهد هس��تیم چه 
 CFT اتفاقی افتاد پس چرا امروز باید پالرمو و

که هیچ تضمینی هم وجود ندارد بپذیریم.
وی تأکید کرد: مردم ما شاید گله مند و ناراحت 
باش��ند اما پای انقاب خود درتمام صحنه ها و 
راهپیمایی ه��ا ایس��تاده اند و روز 22 بهمن هم 
مش��ت محکمی برده��ان دش��منان این ملت 

خواهند زد.
حجت الاس��ام مهدوی با اشاره به سخنان اخیر 
ریاست جمهوردررابطه با حجاب عنوان کرد: این 
صحبت ها برای اولین بارنیست که توسط مقام 
 ارشد اجرایی کشورعنوان می شود که البته جای 

تاسف نیزدارد.
وی تصریح ک��رد: رئیس جمهوربای��د به جای 

پرداختن به مس��ائل حاشیه ای همچون حجاب 
به مشکات مردم مانند تورم وبیکاری رسیدگی 

کند.
 ام��ام جمعه الوند اعام کرد: ش��ما برای رکود 
تولی��د، مش��کات معیش��تی م��ردم  و جنگ 
اقتصادی ودرد مردم کاری نمی کنید و به مسائل 

حاشیه ای می پردازید.
وی تأکید ک��رد: چند هفته اس��ت که درمورد 
بیمارس��تان رحیمیان مطالبی عنوان می شود و 
خواس��تار آن بودیم ک��ه تعطیلی رخ ندهد ولی 
متاس��فانه هفتۀ گذشته این بیمارستان تعطیل 

شد که جای تاسف دارد.
حجت الاس��ام مه��دوی اضافه ک��رد: مقامات 
اس��تانی باید توج��ه کنند که هرچه س��ریعتر 
بیمارستان راه بیفتد و خدایی نکرده اگر درزمان 
تعطیلی اتفاقی بیفتد وما مدیون مردم ش��ویم 

همه باید جوابگو باشیم.
مه��دوی اعام کرد: ما خواس��تار بیمارس��تان 
خصوصی ب��ا تعرف��ۀ خصوصی نیس��تیم بلکه 
بیمارستانی می خواهیم که تعرفۀ دولتی داشته 

باشد.
وی اضاف��ه کرد: اگرقراراس��ت که بیمارس��تان 
راه اندازی ش��ود باید به گونه ای باشد که اقشار 

کم درآمد وعادی بتوانند ازآن استفاده کنند.
امام جمعه الوند خاطر نش��ان کرد: بحث تأسف 
 برانگیزدیگرآن اس��ت که یکی ازاعضای شورای 
اسامی ش��هرمحمدیه دستگیرشدند، متاسفانه 
نمیدانم دس��تگاه های  نظارتی چه طور افراد را 

تائید صاحیت می کنند.
وی تصریح کرد: اگردرهفته های قبل ازغیرقانونی 
ب��ودن بحث انتزاع نصرت آباد س��خن گفتیم به 

واس��طه صحبت نماینده م��ردم درمجلس بوده 
ومعتقدیم اگرکسی این اقدام غیرقانونی را تأکید 

کرده متخلف است وباید با اوبرخورد شود.
مه��دوی تصریح کرد: ازاس��تاندار تقاضا دارم به 
مردم  نصرت آباد پاسخگو باشند تا اگر قراراست 
این منطقه ازالوند جدا ش��ود مردم تکلیف خود 

را بدانند.
وی اضافه کرد: متأسفانه دررابطه با خطبه های 

هفته گذشته جوسازی های منفی صورت گرفت 
ولی باید بگویم که امام جمعه عامل وحدت است 
وم��ا نیزبه  دنب��ال ایجاد اختاف و دودس��تگی 

دربین مردم نیستیم.
این مس��ؤول گفت: سوال من این اینجاست که 
چرا عده ای ازمطالبه گری و بیان خواس��ته های 

مردم اینگونه آشفته می شوند.
وی بیان کرد: امام جمع��ه به مثابه پدرمعنوی 
مردم است و این در حالی است که گاهی پدران 
نیز تذکراتی می دهند که البته برخی نیز به این 

تذکرات گوش نمی کنند.
چرا بای�د کارمن�دان اس�تانداری روی  �

شرکت شهرصنعتی  خیمه بزنند؟
امام جمعۀ الون��د درادامه گفت: به گفتۀ رئیس 
آموزش و پرورش ما درالوند با کمبود مدرس��ه 
مواجه هستیم و امکان سه شیفته شدن مدارس 
درسال آینده وجود دارد بنابراین چطورمی شود 

که به نیازمدرسۀ مردم  توجهی نشده است؟
ای��ن درحالی اس��ت ک��ه در 5س��ال اخیرهیچ 
مدرس��ه ای دراین شهرس��اخته نش��ده است و 

امروزما با کمبود مدرسه مواجه هستیم.
مهدوی تصریح کرد: چرا باید کارکنان استانداری 
روی شرکت شهرصنعتی خیمه  بزنند،  ما انتظار 
داشتیم استاندارنس��بت به سخنان مطرح شده 
اظهارنظر می کردند ودرحال حاضرخواستاریم تا 
ایشان درنمازجمعۀ الوند حضورپیدا کنند وبرای 
مردم  در رابطه با رانت های مسئولین وتخلفات 

توضیح دهند.

40 سال پایداری
 استقامت ، پیروزی و افتخار

غلامحسین میر باقری 

ملت عزیز، ش��ریف ودریک کلمه 
» آق��ای ای��ران« ب��ا درک ، فهم 
وش��عو بالا ب��ا اطاع��ت ازفرامین 
واح��کام اله��ی وتبعی��ت  ازولی 
فقیه و رهبر فرزانه انقاب که به 
منزله اطاعت ازامام معصوم علیه 
الس��ام وپیامب��ر گرامی اس��ام 
صلوات الله علی��ه وخدای تبارک 
و تعال��ی با قوت وق��درت لا یزال 

الهی ۴0س��ال انقاب اس��امی و حکومت الهی را برصفحه گیتی به پیش 
برد وهیبت واقتدارواستمرارخود را درجهان طنین انداز کرد و دوستداران را 
درسطح جهان خوشحال ، خشنود وامیدوارساخت ودشمنان کوردل داخل 
وبد خواهان، مشرکان ، غرب زدگان و شیاطین را برآشفته ، نگران و هراسان 
از به زوال وافول پیدا کردن انداخت و دشمن تمامی هست ونیست خود را 
ازدس��ت رفته و خوابهای آش��فته ای که می  دید نا تعبیردانست ،  دشمن 
خیلی عصبانی ،مضطرب و قدرت تصمیم گیری و تفکر را از دست داده است 
وبا اندیشه شیطانی درصدد توطئه ، فتنه اغتشاش ، برهم زدن و ضربه زدن 

به این مردم وانقاب است . 
باید هشیار، بیداروبصیر باشیم ، عقل سلیم ودرک عمیق ایجاب میکند که 
مس��ئولین ومردم با دقت به وظایف خ��ود دررده های مختلف عمل کنند 
ورضایت مندی خدا ومومنین ورهبر عزیز را بدست آورند ومسیررشد و تعالی 
مردم وکش��وردرهمه عرصه های مختلف نظام مقدس فراهم نمایند  زیرا 
دراین برهه حساس با جنگ اقتصادی، سیاسی و اجتماعی  مواجه هستیم .

 باید با برنامه ریزی و تصمیم گیری های درس��ت ، همانند شرایط  زمان 
جن��گ ، مش��ارکت مردمی صورت بگیرد وهمه مس��ئولین باید با حالت 
آماده باش وآرایش جنگی به کمک مردم بیایند تا دراین جنگ اقتصادی  

کشورازحالت اشرافیت و رفاء طلبی مسئولین خارج شود .
ک��م کردن خرج وبرج ه��ای اضافی ، جلو گیری ازریخت وپاش��ها ، نفی 
روحیه دنیا طلبی و رها کردن آن، تاش وافر برای آس��ایش و معیش��ت 
مردم، فراهم کردن زمینه درست درگزینش های شایسته سالارانه، اولویت 
دادن  به معیش��ت مردم،  نظارت وبازرسی دقیق  ادارات ، مسدود نمودن 
راههای نفوذ ، اشراف داشتن به  نیروهای تحت الامر ورصد کردن ازدرون 
که نااهان درمراکز تصمیم گیروتصمیم س��از قرار نگیرند که متاس��فانه 
درگذش��ته نه چندان دورش��اهد بعضی ازبی دقتی ه��ا درخصوص نفوذ 
عوامل دش��من در بدنه نظام بوده ایم ویعضا فرارکردند و باید مس��ئولین 
عزیززیرل��وای رهبرفرزانه  با کمک قوای مجری��ه ،مقننه ، قضائیه ، برای 
همیشه این معضل را چاره سازی ومرتفع نمایند و مردم هم دراینجا ایفای 
نقش کنند و با آگاهی وبصیرت درانتخاب خود دقت بیشتری ازخود نشان 
دهند با معیارهای شایس��ته سالاری ، دس��ت پاکی ، انقابی گری، ظلم 
ستیزی، خداباوری ومردمی بودن را سرلوحه گزینش های خود قرار دهند 
یعنی درانتخاب نمایندگان مجلس شورای اسامی و نمایندگان خبرگان 
رهبری وانتخا بات ریاس��ت جمهوری اس��امی معیار های مذکوررا عینا 
لحاظ نمایند تاآغازدهه پنجم انقا ب را که همواره چهل سال افتخار بوده 
با امید به آینده شروع کنیم ، مسئولین هم باید درایفای نقش خود کوشا 
بوده و برای تقویت درخت شکوفایی انقاب وتوسعه آن ازپای  ننشینند و 

همه باید پایدارو پاسداراین ارزش های انقاب  باشیم.

نیروهایی جذب شده درشهرداری
 مورد بازنگری قرارمی گیرند

 926پروژه در دهه فجر �
 در استان قزوین به بهره برداری می رسد

 به مناس��بت دهه مبارک فجر 926 پروژه با اعتباری بالغ بر یک هزار و 
57 میلیارد تومان در استان قزوین به بهره برداری خواهد رسید.

عبدالمحمد زاهدی استاندارقزوین درنشست خبری که به مناسبت دهه 
فجربرگزارشد گفت: این میزان طرح برای یک هزار و 808 نفر دراستان 

اشتغال ایجاد خواهد کرد.
استانداربا اشاره به جزییات این طرح ها گفت: 682 مورد این طرح ها در 
امروز زیربنایی و اجرایی با سه هزار و 120 میلیارد ریال، 167 طرح با 6 
ه��زار و 220 میلیارد ریال در امور اقتصادی و 77 طرح با 8۳0 میلیارد 

ریال در امورفرهنگی و اجتماعی است.

عضوی�ت کارمن�دان دول�ت در  �
هیات مدیره ش�هرک صنعتی البرز 

قانونی است
اس��تانداربا اش��اره به انتصاب برخی از 
کارمندان دستگاه های اجرایی درهیات 
مدیره شرکت  شهر صنعتی البرزافزود: 
هرکارمند دولت چ��ه مدیر و غیر مدیر 
می تواند عضو هیات مدیره شرکت های 
خصوصی باشد اما مدیرعامل  نمی تواند 
باشد وعضویت کارمندان دولت درهیات 
مدیره شهرک صنعتی البرز قانونی است.

زاهدی افزود: این موضوع در گذشته نیز 
وجود داش��ته و قانونی است و چون حقوقی در این زمینه دریافت نمی 
کنند ش��غل محسوب نمی شود و حق جلسه دریافتی آنها نیزمتداول و 

مرسوم است.
وی در خصوص دعوت امام جمعه الوند از اس��تاندار برای حضور در نماز 
جمعه و پاسخ گویی به مطالبات مردم گفت: از ایشان که تازه به منطقه 
وارد شده اند انتظار می رفت اگر اطاعات جدیدی دارند حداقل ابتدا با 
استاندار تماس می گرفتند و ما در مرحله بعد به خدمت ایشان رسیده 

و توضیحاتی را ارایه می کردیم.

نیروهای�ی جذب ش�ده در ش�هرداری م�ورد بازنگ�ری قرار  �
می گیرند

زاهدی درباره نیروهای جذب شده در شهرداری قزوین عنوان کرد: این 
مسئله رسیدگی می ش��ود و نیروهایی که جذب شده اند مورد بازنگری 

قرارمی گیرد و نهادهای نظارتی در حال بررسی موضوع هستند.

سیاسی

معرفی مهندس خزائلی به عنوان 
سرپرست اداره کل میراث فرهنگی استان قزوین

مراس��م معارفه خزائلی با حضوردکتردلبری مدیر کل اموراستانها،علی حاجی 
ش��یزری مدیر کل توسعه منابع انسانی و رفاه سازمان میراث فرهنگی، معاونان 
وجمعی از پرسنل اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی وگردشگری استان 

قزوین به عنوان سرپرست اداره کل میراث فرهنگی استان قزوین انجام شد
دکترسیدمحسن دلبری مدیرکل هماهنگی اموراستانها ضمن تقدیراززحمات 
محمدعلی حضرتی ها افزود: جا دارد ازخدمات ارزنده وتاش محمدعلی حضرتی 

ها که با شخصیت والا و روحیه خدمتگزاری خود در راستای پیشبرد اهداف سازمان ازهیچ کوششی دریغ نکردند تقدیروتشکر 
شود  مهندس خزائلی دراین مراسم ، همکاری و تعامل با دستگاه های دولتی و نهادهای مردمی ، جذب منابع وتسهیات، راه 
اندازی وتوسعه مجموعه های اقامتی و بوم گردی، برندسازی درحوزه صنایع دستی را از برنامه های خود اعام داشت و گفت 
: امیدوارم همراه وهمگام با مجموعه همکاران میراث فرهنگی استان،بتوانیم برای توسعه و رونق هرسه حوزه میراث فرهنگی، 

صنایع دستی و گردشگری اقدام های موثری را به انجام برسانیم.

رضا طاهری فرماندار تاکستان شد
 درمراس��می با حضور اس��تاندار قزوین رضا طاهری به عنوان فرماندار جدید 
شهرس��تان تاکستان معرفی شد. مراس��م معارفه رضا طاهری فرماندارجدید 
شهرستان تاکستان با حضور زاهدی استاندارومعاونین، آیت الله علی اسامی 
نماین��ده اس��تان درمجلس خبرگان رهب��ری وامام جمعه تاکس��تان، بهمن 
طاهرخانی نماینده تاکستان درمجلس شورای اسامی، شهرداران، فرمانداران، 

در سالن مجتمع فرهنگی هنری امام علی شهر تاکستان برگزار شد.
دراین مراس��م ازخدمات محمد مبین فرماندارسابق تاکستان تقدیرشدو رضا 

طاهری به عنوان فرماندارجدید شهرستان تاکستان معرفی شد.
 طاهری در کارنامه خود س��وابق مدیریتی درسازمان همیاری شهرداری های 

استان قزوین، مدیرعامل باشگاه فرهنگی هنری شهرداری)کاسپین(، رئیس هیت مدیره شرکت نمایشگاه های بین المللی 
استان قزوین، شهرداری آوج، شهرداری سگزآباد و شهرداری بیدستان، معاون خدمات شهری وعمرانی شهرداری اقبالیه، 

رئیس اداره ورزش و جوانان تاکستان  را دارد  وهم اکنون از سوی استانداربه سمت فرماندارتاکستان منصوب شد.
محمد مبین سرپرست سابق فرمانداری تاکستان هم به عنوان مدیرکل حراست استانداری سمنان منصوب شد.

چهره های هفته

فرار روحانی از 
پاسخگویی!

برخی منابع خبری ازمشاجره 
ب��ا  ضرغام��ی،  الله  ع��زت 
رئی��س  روحان��ی،  حس��ن 

 جمهوردرجلس��ه ش��ورای عالی فضای مجازی 
منتشر کرده ند

محمد ایمانی، دبیر سیاسی روزنامه کیهان درکانال 
خود نوش��ت: »ضرغامی درجلس��ه اخیر شورای 
عال��ی فضای مجازی به برخی هنجارش��کنی ها 
توسط آقای روحانی اعتراض کرده است. ضرغامی 
گفته این  حرف ها چی بود که شما درباره حجاب 
و فضای مجازی و فیلترینگ در وزارت ارتباطات 
گفتید؛ بعضی از این سخنان غیر واقعی  و برخی 
دیگر مع��ارض ارزش ه��ای اس��امی و انقابی 
اس��ت؟ انتقاد ضرغامی، به روحانی برخورده و با 
خشم و عصبانیت گفته؛ من  نباید به شما پاسخ 
بدهم، پاش��و برو بیرون! ضرغامی هم پاسخ داده 
که ش��ما نمی توانید اعضای شورا را بیرون کنید.  
 پس از آن،  روحانی که انتظار قاطعیت و صراحت 
از ضرغامی را نداش��ته، از جلسه بیرون رفته و به 
انتقاد ضرغامی که اعتراض برخی دیگر  از اعضا هم 

بوده، پاسخ نداده است .  « 
در پ��ی رس��انه ای ش��دن ای��ن اخب��ار، گنجی 
مدیرمسئول روزنامه جوان نوشت:»شأن حقوقی 
رئیس جمهور )هر کس که باشد( از ملت و نظام 
است. نباید در جمع  زیردست یا زمانی که مدیر 
جلسه است چشم در چشم یا انگشت در چشم و 
دوبه دو تا مرز شکستن او پیش  رفت، اشتباه است. 
نگوییم  این روحانی با آن مواضع حقش هس��ت. 
ش��أن حقوقی ارجح اس��ت. ادبیات فاخر و کوتاه 

آمدن طرف مقابل معقول تر است .  « 
در پی انتش��ار این اخبار، سایت جماران مدعی 
شد که ضرغامی از س��وی دفتر یکی از مقامات 
عالی رتب��ه نظ��ام، از ادام��ه حضور در  جلس��ات 
شورای عالی انقاب فرهنگی و شورای عالی فضای 

مجازی منع شده است. 
در واکنش به این خبر سایت  رجانیوز نوشت: که 
پیگری های این سایت نشان می دهد که این خبر 
کذب بوده و صحت ندارد و چنین منعی ازسوی 

دفتر رهبر انقاب صورت نگرفته است .
هرچند ع��ده ای اعت��راض ش��جاعانه وانقابی 
ضرغامی  را به انتخابات آینده ریاست جمهوری 
ربط می دهند. اما سوال این است چرا روحانی در 
مقابل سخنان غیر واقعی و عملکرد خود پاسخگو 
نیست و با خشم و عصبانیت از پاسخگویی فرار 

می کند؟!

حجت الاسلام مهدوی امام جمعه الوند برای دومین بارهشدارداد:

چرا کارمندان استانداری روی شرکت شهرصنعتی البرزخیمه زده اند؟
ازاستاندار تقاضا داریم به نمازجمعۀ الوند بیاید و درباره تخلفات به مردم  توضیح دهد

حسن رجبی سخن هفته

ازاس�تاندار تقاضا دارم به مردم  نصرت آباد پاسخگو باشند تا اگر قراراست  �
این منطقه ازالوند جدا شود مردم تکلیف خود را بدانند

ما خواس�تارآن بودیم که بیمارستان رحیمیان تعطیل نشود ولی متاسفانه  �
هفتۀ گذشته این بیمارستان تعطیل شد که جای تاسف دارد

موسوی گفت: آیت اله موسوی شالی با هماهنگی رهبران 
انقاب و دیگر مراجع ،  پرچمدار مبارزه با رژیِم طاغوت 
در منطقه و اس��تان بودند ؛ در همین راستا  شهر شال 
هم با رهبری این شخصیت کم نظیر، پیشگام  مبارزات 

انقابی مردم منطقه بودند.
به گزارش ولی اله حسین زاده دکتر سید علی  موسوی 
مسئول کمیته مردمی برنامه های  دهه فجر شهر شال 
در گفتگ��و با خبرنگاران شهرس��تان بوئین زهرا  ضمن 
تبریک دهه فجر و با تاکید بر اینکه  ریشه وقوع انقاب 
اسامی ایران به خیلی قبل از انقاب بر می گردد اظهار 
کرد : درواقع ریشه اصلی انقاب اسامی ایران به باورها و 

اعتقادات دینی مردم ایران برمی گردد.
وی ادامه داد: علما و زعیمان بس��یاری از مذهب ش��یعه در طول تاریخ از شیخ 
طوسی  تا امام خمینی)ره( اندیشه و فلسفه حکومت اسامی را در ذهن داشتند  
که امام این اندیشه و تئوری  حکومت اسامی را در دوره ای که در نجف تدریس 

می کردند در ذهن  خود به همراه داشتند.
موس��وی افزوود : شاگردان و مریدان امام هم تحت تاثیر ایشان مبلغ حکومت 
اس��امی بودند که در شهرس��تان بوئین زهرا نیز پرچمدار اندیشه ای استقرار 

حکومت اسامی آیت اله سید حسن شالی بودند.
مسئول کمیته مردمی برنامه های  دهه فجر شهر شال خاطرنشان کرد : آیت 
اله موسوی شالی با هماهنگی رهبران انقاب و دیگر مراجع ،  پرچمدار مبارزه با 
رژیِم طاغوت در منطقه و استان بودند ؛ در همین راستا  شهر شال هم با رهبری 

این شخصیت کم نظیر، پیشگام  مبارزات 
انقابی مردم منطقه بودند.

وی با اشاره به جایگاه معنوی آیت موسوی 
ش��الی در بین تمام اقش��ار مختلف مردم 
منطقه و استان قزوین تصریح ساخت: شاید 
بتوان رویداد پل رحیم آباد در محور همدان 
به تهران را یکی از شاخص ترین ،مهمترین 
و تاثی��ر گذارترین حرکت مردم منطقه در 
مبارزه با رژیم ستمش��اهی دانس��ت ؛ چرا 
که در ای��ن رویداد مردم منطقه با رهبری 
آیت موسوی شالی مانع ادامه حرکت یگان 
زرهی همدان به سمت تهران شدند زیرا اگر  
یگان زرهی همدان موفق می شد به تهران 
برسد ممکن بود مردم بسیاری را در تهران 

به خاک و خون بکشند.   
موسوی افزود: از دهه 60 به ابتکار و هدایت 
آیت اله   موسوی  به جهت یادآوری نقش 
مردم منطقه در پیروزی انقاب اسامی در 
ده ش��ب ایام اله دهه فجر مراسمات ویژه 
ای مردمی در مس��جد جامع ش��هر شال 
برگزار می ش��د که این سنت حسنه آیت 
اله موسوی پس از ارتحال ایشان همچنان 

از سوی مردم ولایت مدار شال ادامه دارد.
مس��ئول کمیته مردمی برنامه های  دهه 

فجر ش��هر ش��ال با یادآوری اینکه در طی این سالها مراسمات پیروزی انقاب 
اسامی در شهر شال با حضور گسترده و پرشور مردم برگزار شده است گفت : 
ما در برگزاری این مراسم دو هدف مهم را دنبال می کنیم که اولین آن تشریح 
نق��ش مردم منطقه در پیروزی انقاب ، افزایش بصیرت و آگاهی مردم و نکته 
دوم اس��تفاده از این ظرفیت برای رفع بخشی از مشکات مردم منطقه و شهر 
شال است.   وی بیان داشت : مهمانان  و سخنرانان  ملی ، استانی  و شهرستانی 
برنامه های  دهه فجر شهر شال نیز بر اساس دو هدف ذکر شده دعوت می شوند.

موسوی افزود :  با توجه به اینکه دهه فجر سال جاری مصادف با چهلمین سالگرد 
پیروزی انقاب اسامی و ایام فاطمیه مصادف گردیده است از چند ماه گذشته 
کمیته های مختلف  برنامه های  دهه فجر شهر شال تشکیل شده بود،  که با 
پیگیری و تاش های انجام شده مقدمات برگزاری باشکوه مراسمات دهه فجر 
در مسجد جامع شهر شال فراهم شده است.

مسئول کمیته مردمی برنامه های  دهه فجر 
شهر شال خاطرنشان کرد : ده شخصیت ملی 
و اس��تانی برای مراسمات چهلمین سالگرد 
پیروزی انقاب اسامی در مسجد جامع شهر 
شال دعوت شده اند که هر کدام این عزیزان 
بر اس��اس برنامه ری��زی و زمان بندی اعام 

شده در شهر شال حضور پیدا خواهند کرد
 موس��وی بیان داشت : در چهلمین سالگرد 
پیروزی انقاب در مس��جد شهر شال عاوه 
بر برگزاری سخنرانی شخصیت ها و جشن 
،  برنامه های فرهنگ��ی و هنری خوبی هم 
از جمله تهیه مس��تند )) پرون��ده ناتمام (( 
در راس��تای بررس��ی ترور ش��هید رجایی و 
همچنین نرم افزاری با عنوان )) شمیم وصل 

(( رونمایی خواهد شد.
وی درخصوص منابع مالی برنامه های دهه 
فجر شهر شال گفت : در واقع این برنامه های 
کاما به صورت مردمی و بدون دخالت ارگان 
و یا دس��تگا های دولتی برگزار می گردد و 
کلیه هزینه های آن نیز از سوی مردم انقابی 
و ولایت مدار ش��هر شال تامین می گردد و 
همواره نیز تاش ش��ده که این مراسمات با 

حداقل هزینه برگزار شود.

سید علی  موسوی ، سئول کمیته مردمی برنامه های  دهه فجر شهر شال؛

آیت ا... موسوی شالی)ره( رهبری مردم منطقه بوئین زهرا را در مبارزه با 
رژیم طاغوت را بر عهده داشت 

از امام جمعه الوند  �
انتظ�ار م�ی رف�ت 
حداق�ل ابت�دا با ما  
تماس م�ی گرفتند 
درمرحل�ه  م�ا  و 
خدم�ت  ب�ه  بع�د 
و  رس�یده  ایش�ان 
ارایه  را  توضیحاتی 

می کردیم
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مرتض�ی س�میعی مش�اور و مدیرکل حراس�ت 
استانداری قزوین شد 

با صدور حکمی از سوی زاهدی استاندار قزوین مرتضی سمیعی به سمت مشاور 
و مدیرکل حراست استانداری منصوب شد. 

درحکم انتصابی مرتضی سمیعی آمده است؛ شایسته است باعنایت به نقش ارزنده 
حراست درکلیه امورمنطبق با حفاظت پرسنل واسناد طبقه بندی شده درعرصه 
سالم  سازی محیط با نگاه واقع بینانه به مسائل، اقدامات پیشگیرانه، شناخت و 
تحلیل تهدیدات، ارائه گزارشات به هنگام محیطی با حضوری فعال وهمه جانبه 
و رعایت س��ه اصل صحت، دقت و س��رعت ب��ا حفظ امانت��داری درچارچوب 
منشوردولت تدبیر و امید دکتر روحانی و ایجاد تعاملی سازنده با مدیران مجموعه 

با درک صحیح ازموضوعات متنوع، شرایط را برای اجرای خدمت صادقانه درحوزه های استانداری، فرمانداری¬ها، واحدهای 
تابعه¬ و وابسته فراهم آورده و درظلّ توجهات حضرت ولیعصر)عج( و زعامت رهبری ولیّ امر مسلمین جهان دامت برکاته، 
موفق و مؤید باشید. سرپرست اداره کل آموزش و پرورش ومعاونت توسعه مدیریت وپشتیبانی ازجمله سوابق مرتضی سمیعی 

مدیرکل جدید حراست استانداری می باشد.

مبارزه با مفاسد ذائقه مردم را شیرین می کند
آیت الله عابدین��ی نماینده ولی فقیه وامام جمعه قزوین درجلس��ه دبیران 
کارگروه های س��تاد بزرگداشت چهلمین س��الگرد پیروزی انقاب اسامی 
گف��ت: دنیاخواهی، مقام پرس��تی، نگاه های حزبی وجناح��ی ورفیق بازی، 
آس��یب ها وآفت های نگران کننده ای اس��ت که باید از آنها پرهیز ش��ود تا 

عملکردها درعرصه تحقق آرمان های والای انقاب اثرگذارتر باشد
آی��ت الله عابدینی با تأکید بر اینکه مبارزه با مفاس��د و ظلم ها ذائقه مردم 
را ش��یرین می کند، گفت: در اس��تان قزوین درمبارزه با مفاس��د، جدیت 
بیش��تری نسبت به گذشته به وجود آمده است وامیدواریم همه مسئولان 
برای مبارزه با مفاسد پای کار بیایند و خودشان را نیز از هر گونه فسادی 

دور نگه دارند.
وی با بیان اینکه باید بین تخلفات افراد وتوفیقات انقاب اسامی تفکیک قائل شویم، عنوان کرد: انقاب اسامی تاکنون 
به حس��اب متخلفان بس��یاری رسیده است و ان شاء الله به حساب همه کسانی که به مستضعفین و ملت ظلم می کنند، 

رسیدگی خواهد کرد 

تشکل جامعه اسامی دانشجویان دانشگاه بین 
الملل ام��ام خمینی با صدوربیانی��ه ای ازاقدام 
انقابی دادس��تان قزوین دربرخ��ورد با مدیران 

متخلف حمایت کردند.   
 دراین بیانیه آورده شده است؛

امیرالمومنی��ن )ع( در ف��رازی ازعهدنامه ی به 
مالک اشتر می فرمایند:

».. آن��گاه کارهایش��ان ]کارگ��زاران دولت��ی[را 
بررس��ی کن و جاسوسانی راس��تگو و وفادار بر 
آنان بگم��ار، زیرا مراقبت نهای��ی تو از کار های 
آنان س��بب امانتداری و مدارای ایشان با مردم 
اس��ت. اگر یکی از آنان دست به خیانت گشود 
و جاسوس��ان تو به اتفاق آن را گزارش کردند، 
برای اثبات آن جرم کافیس��ت و نیازی به شاهد 
دیگ��ر نیس��ت، او را تنبیه بدنی ک��ن و آنچه را 
به دس��ت آورده از او بگی��ر، و به ذلت و خواری 
درآور، و نش��ان خیانت بر او بگذار، و طوق ننگ 

بر گردنش بیاویز...«

جناب آقای قاس��می دادس��تان محترم استان 
قزوین

سام علیکم 
ضم��ن عرض خداقوت و تس��لیت ایام فاطمیه، 
توفیق روزافزون برای حضرتعالی را خواستاریم. 
و، اما بع��د؛ بهتر می دانید که دس��تگاه قضایی 
مأموریت��ی دارد که حفظ نظ��ام به انجام دقیق 

آن بستگی دارد. چرا که حفظ نظام اسامی در 
گرو اعتماد مردم به نظام است.

تش��کل جامعه اس��امی دانش��جویان دانشگاه 
بی��ن المللی امام خمینی)ره( ب��ه نمایندگی از 

دانشجویان انقابی اس��تان قزوین  برخود لازم 
دانست تا از اقدام انقابی دستگاه قضایی استان 
در خص��وص برخورد با برخی از مدیرانی که به 
اتهام تضییع حقوق بیت المال س��بب خدش��ه 

ش��دن  دار 
اعتم��اد مردم انقابی اس��تان ب��ه نظام مقدس 
جمهوری اس��امی ش��ده بودند تقدیر و تشکر 
کن��د. لذا این مهم نش��ان دهنده ی عزم راس��خ 
دس��تگاه قضایی اس��تان در مبارزه با فس��اد و 

برخورد با مفسدین است.
اگردرمیان کارگزاران دولتی و حکومتی کسانی 
باش��ند که ب��ه راحتی به خود اج��ازه دهند، به 
امانتی که مردم و شهدایش��ان ب��ه آنان واگذار 
ک��رده تا خدمت کنند، خیانت ک��رده و با ویژه 
خواری و رانت و اختاس، ش��کم های خود را پر 
کنند، خدای ناکرده اعتماد مردم به نظامِ برحقِ 

اسامی خدشه دار خواهد شد.

با توجه به سیره ی حکومتی امیرالمومنین )ع( 
ک��ه در برخورد با مفاس��د هی��چ گونه تأخیری 
نداش��ته، انتظارما ازجنابعالی و دستگاه قضایی 
اس��تان، س��رعت عمل دررس��یدگی به پرونده 
این متهم و دیگر موارد مش��ابه اس��ت، چرا که 
تأخیردررسیدگی و برخورد، باعث تشدید فساد 
شده و مفس��د اقتصادی نسبت به نظام طلبکار 

می شود.
جنابعالی وهمکارانتان حتما آمادگی لازم جهت 
تخریب های  و  دربرابرتهمت ها  صبرواس��تقامت 
جریان اش��رافیتِ ویژه خواررا دارید، زیرا هرگاه 
انقابیون قصد کردند تا دستِ کسانی را ازبیت 
الم��ال مس��لمین قط��ع کنن��د، وزالو هایی که 
درحال مکی��دن خون ملت هس��تند را ازمیان 
بردارند، آماج حمات بی رحمانه ی رس��انه های 
جیره خوارمدافع اش��رافیت قرارگرفت��ه اند؛ لذا 
تش��کل جامعه اس��امی دانش��جویان دانشگاه 
بی��ن المللی ام��ام خمین��ی)ره( آمادگی خود 
را درجه��ت حمای��ت از جنابعال��ی و کمک به 
افکارعمومی و خنثی س��ازی  ش��فافیت وتنویر 
توطئه ه��ا وحاشیه س��ازی های احتمالی جریان 
رس��انه ای حام��ی مفس��دین اقتص��ادی، اعام 

می دارد. 

»و من الله توفیق«
تشکل جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه 
بین المللی امام خمینی)ره(

خبر

مدیریت، باید مظهر دو نوع از صفات باش��د، رویهّ 
مهر و رویّه قهر ، مدیر باید با جاذبه ، انس��ان های 
محروم و مشتاق ولایق را به سوی خودجذب کند 
وآنان را دلگرم وثابت قدم نگه دارد و با قهروخشم، 
نااهان را از خود دور س��ازد و دست  آنها را ازدراز 

شدن به سوی حریم بیت المال کوتاه کند.
با این مقدمه ی کوتاه، اخاق مدیریتی آقای زاهدی 

)استاندار کهنه کار قزوین( را بررسی می کنیم.
از زمانیکه ایش��ان درمَس��ند اس��تانداری قزوین 
منصوب ش��دند، رویه ای را درمدیریت خود پیش 
گرفتن��د که مخال��ف اصول مدیریت اس��امی و 

انقابی است.
اگربه رس��انه ها و فضای سیاس��ی قزوین نگاهی 
بیاندازیم، متوجه خواهیم شد که جریانات سیاسی 
اصلی استان)اعم از جریان اصاحات، اعتدال، زر، 
زورو تزویر واصولگرایان (انتقاد جدّی ازاس��تاندار 

خود ندارند.
ظاهرا این رویه وحدت همه گروه ها می باش��د، اما 
درباطن، سیاست بازی استاندارِ باتجربه وغیر بومی 

قزوین را نشان می دهد.
ایش��ان درظاهر ب��ا نهادهای انقاب��ی همکاری 
می کند،چفی��ه می اندازد،عکس های زیبا از امام و 
رهبری دراتاق خود دارد اما در انتصابات، کس��انی 
را ب��ه کار می گمارد که ب��ه ق��ول فرماندارالوند، 
اصاح طلب اصیل هس��تند وفتنه 88 و سران آن 

را برخاف نظر رهبری، فتنه وفتنه گر نمی دانند.
آقای زاهدی خود را مس��تقل و به دور ازجریان زر 
و زور و تزویر نشان می دهد اما درانتصاباتِ استان، 
کاما این جریان فاس��د را راضی نگه داشته است 
وکوچکترین موضعی در مقابل کسانیکه دراستان 
هیچ کاره هس��تند و برای بودج��ه قزوین، پدری 

می کنند، ندارد.
ل��ذا باید با این روی��ه ی مزوّران��ه مخالفت کرد ، 
زیراامیرالمومنی��ن )ع( درخطب��ه50 نهج الباغه 
فرمودند:»قسمتی از حق و بخشی از باطل را می 
گیرند وبه هم می آمیزند دراین جاست که شیطان 

بردوستان خود چیره می شود«
کام آخراینکه؛ اگر مدیری برخورد علنی و قانونی 
با متخلفان نداشته باشد، به یک ابزار سوء استفاده 
اف��راد ثروتمند یا دارای نفوذ  تبدیل می ش��ود و 
جایگاه مدیریتی او پایین وتنزل می یابد وچنین 
مدیری هرگز نمی تواند مج��ری عدالت واهداف 

انقابِ اسامی و آرمان های امام  روح الله باشد.

 حمایت جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه بین المللی امام خمینی)ره(
 ازاق�دام انقلاب�ی دادس�تان دربرخ�ورد قاطع با مدی�ران متخلف

جواد حبیبی 

سبک مدیرتی 
آقای استاندار...

نگاه

نش��ریه محترم نسیم قزوین با سام و عرض خس��ته نباشید درپی چاپ 
یادداش��تی ازسوی آقای حاج صفت الله صالحی باعنوان: »قدردانی ازشیخ 
قدرت علیخانی و ضرورت پاسخگویی به سوالات بی جواب » مطلب ذیل 
تحت عنوان ؛جانا س��خن ازدل ما می گویی جهت چاپ به حضورارس��ال 

می گردد.

جانا سخن از دل ما می گویی
کهن ش��هرقزوین، یا بهتربگویم، دارالمومنین قزوین  طی قرون مختلف یا 
حداقل درس��ده ی اخیردرجریان مبارزات مردم ستم دیده ایران اسامی 
درمواجه با جورس��اطین وابس��ته، مزدورودست نشانده اجانب، نقش کم 
نظیر- اگرنگوییم بی نظیر وارزنده ای داشته ودارد ودراین رهگذر ضایعات 

وصدمات فراوانی رامتحمل شده است.  
فرمایش پیرس��فرکرده انقاب حضرت ام��ام خمینی )ره( دردیدار جمعی 
ازم��ردم قزوین که فرمودن��د: » ... قزوین هم ازش��هرهایی بود که خرابی 
ومصیبت ازس��ایرجاها، درش بیش��تر واقع شد وش��ما قزوینیهای محترم 
مصیبتی دیدید وهم خرابی درشهرتان واقع شد وپایمردی کردید...« )1( 

موید این ادعاست
اما پس از پیروزی انقاب شکوهمنداسامی ،مردم این خطه دربهره مندی 
ازرایحه ی خوش اس��تقال و آزادی بدست آمده درجشن وسروروشادی 
بودند که پس ازمدت نه چندان طولانی به کرات شاهد نامایمات واقدامات 
ناشایست ودورازمنطق جریانی زیاده خواه شدند که موجب دلخوری آنان 
وبخش عمده ای ازدلسوزانان سینه چاک انقاب به ویژه خانواده ایثارگران 

و... شد.
 ولی بنابرعهدی که بامراد وامام خویش بس��ته بودند دس��ت ازاس��تقامت 
وپای��داری درحمایت وتقویت ریش��ه ی نهال به بارنشس��ته ی جمهوری 
اس��امی برنداش��تند وبراین عهد خ��ود درصحنه ه��ای مختلف ازجمله 
درمقابل��ه با غرب گرایان مرعوب مدعیان ملی گرایی، منافقین،دش��منان 
خارجی دردوران دفاع مقدس،فتنه های س��الهای  78، 88، 96 و... بیش 

از پیش پافشاری کردند.
اما آن جریانی که مانند خوره به جان مردمان این س��امان افتاد ودرمسیر 
بی راهه وهدف خود هرآنچه را می دید ازسرراه خود برمی داشت همواره 
منتهی به شخصی می شد که آقای صفت اله صالحی اشاراتی هرچندکوتاه 
اما گویا ومس��تدل ب��دان پرداخته اند،هرچندخیلی دیرب��ه این پدیده ی 
نامیمون )دخالت درتمامی امورمنطقه ،عزل ونصب ها ، وکمک های مالی 
... ش��بهه داربه مناط��ق موردنظر ... تحت عنوان کم��ک های عمرانی به 
مناط��ق محروم و ... ازمنابع نامعلوم )البته برای ما معلوم اس��ت( پرداخته 

شده اما بازجای شکرش باقیست .
 البته بایدانصاف داد،عکس العمل های متعددی درمقاطع مختلف ازسوی 
دلسوزان انقاب اعام تظلم به مراکز تصمیم گیرازجمله : قائم مقام رهبری 
، قوه قضائیه ، مقننه و... می شد .اما گوش شنوایی برای این دادخوست ها 

پیدا نمی شد! وتمامی پیگیری ها به بن بست می رسید.
س��خن راکوتاه کنم وبیش��تربه برخ��ی از موضوعاتی که نویس��نده بدان 
پرداخته اس��ت  ازجمله اینکه: درکنگره ی ملی ۳000ش��هید استان که 
باش��کوه برگزارشد نوشته بود که  )قدرت ا... علیخانی( وآقازاده ی محترم 

درکجای این مراسم عظیم وجود داشتند. 
آق��ای صالحی کج��ای کاری برادر؟ ای��ن آقایی که ش��ما از او نام بردید 
حضورش درچنین مراسم مملو ازمعنویت وفضای الهی پیشکش، میدانی 
چ��را؟ چرایش را عرض میکنم ، درهفته بس��یج به همراه عده ای ازاهالی 
رس��انه اس��تان قزوین به خدمت پدربزرگوار کریم اصغری )ش��هیدعرصه 
رس��انه دردفاع مقدس( رسیدیم ، این پدر رنج دیده ضمن بیان خاطراتی 
ازس��جایای اخاقی فرزندش��هیدش به یک خاطره تلخ اشاره کردوگفت: 
وقتی فرزندم  کریم اصغری درمرخصی جبهه به سر می برد باحیله عوامل 
احضارش��د و به جرم اینکه درفان نشریه ی غیرهم خط ایشان )روزنامه 
رسالت( فعالیت می کند محبوس شد و مدت دوهفته تحت انواع آزارهای 

روح��ی وتوهین ها قرارگرفت وای��ن درحالی بود که ما 
)پدرومادرش��هید( از این قضیه بی اط��اع بودیم وپس 
ازخاصی ازحبس به جبهه رفت ودیگربرنگشت وشهید 

شد.
پدرش��هید همچنین گفت: مادرشهید زمانی که درقید 
حیات بود می گفت؛اگرازصدام هم بگذرم ازشیخ قدرت 
علیخانی نخواهم گذش��ت، جالب اس��ت پدرش��هیدهم 

همین جمله مادرشهیدرا ازجانب خودش به ماگفت.
جن��اب صالحی؛ ازای��ن ش��خص انتظارحضوردرخانواده 
معززشهدا وجاماندگان ازقافله شهدا دارید.؟  کسی که با 
تیر، سایه برخی رزمندگان را که به درجه رفیع شهادت 
رس��یده بودند را میزد، ب��ه جرم اینک��ه درمقابل زیاده 
خواهی های این آقا می ایستادند. برخی ازآن شهیدان را 

من به اسم می شناسم.
البته فرزند ایشان هم چند صباحی درجبهه حضورداشته اند وچندترکش 
کوچک هم نصیبش ش��ده. اما آیا خبردارید یک دستگاه خودروی پاترول 

با دو یا س��ه سرنشین ازقزوین تاجنوب آمد تا آقازاده ی 
ایشان راباسام وصلوات به قزوین بیاورند؟ 

 آیا این تس��هیات ب��رای همه ی رزمن��دگان مجروح 
وجانباز مهیا بود نظرش��ما چیس��ت؟ لطف��ا یه باردیگر 
خاطره ی محبوس کردن خبرنگار کریم اصغری را مرور 

کنید.
آقای صالحی درفرازی دیگراز یادداش��ت صحبت ازخانه 
میلی��اردی این ش��خص درجماران کرده ای��د. این هم 
پیشکش ، آخه به گفته ی آن آقازاده ی وزیر میلیاردی 
دول��ت اصاحات  که به واس��طه ی ژن برتردرمس��ند 
مجلس شورای اسامی نشسته است ، این امکانات حق 
آنان است و سرسفره ی انقاب نشسته اند وسهم خود را 
تناول می کنند!! کاش ازایشان می پرسیدید آیا آقازاده 
ایشان نفربیستم ش��ورای ش��هرتهران  براساس لیاقت 
وشایستگی های مدیریتی ، مناصب اجرایی و مشاوره ای و... را طی کرده 
اند، یعنی خدایی نکرده هیچ گونه لابی گری و حمایت های قوم و خویش 

بازی دراین امر دخالت نداشته است؟ 
آیا تصدی طرح ترافیک تهران درزمان صدارت کرباسچی محکوم به زندان 
به خاطرتخلفات متعدد مالی و بذل و بخشش های بی حساب ازبیت المال 

درتحصیل اموال این آقازاده موثرنبوده؟ 
اگراینگونه نبوده پاسخ آن را بدهند. اگرنبوده دیگران که وصل به »قدرت« 

نبوده اند به این مقامات می رسند؟
س��خن به درازا کش��ید. س��خنی هم بانمایندگان رس��انه ای اس��تان که 
درمصاحبه ی با سید ناصرقوامی که شما به آن پرداخته اید، یعنی یارغار 
فتنه گران یا بهتر بگویم امام جماعت نمایندگان شورش��ی مجلس ششم 
علیه نظام مقدس جمهوری اسامی در دوران اصاحات شرکت کرده و در 

پایان عکس یادگاری با ایشان گرفته اند.!!
دوستان عزیز شما که نماینده افکارعمومی هستید جا داشت ازاین آقا می 
پرسیدید، نظرش را صریح درمورد فتنه و سران فتنه درحصراعام نماید، 
البته پاس��خش برای همه معلوم اس��ت چون همین شخص بودکه شیخ 
فتنه گر را به خانه اش دعوت کرد و با حضور غیرت مندانه ی مردم خدا 
ج��و و بصیر مهمان ناخوانده با لباس مبدل ف��رار را بر قرار ترجیح داد، تا 
لااقل این سوال شما خبرنگاران درخاطره مردم و خوانندگان در تاریخ این 
دیار ماندگار می ش��د تا با سوء استفاده از فضای تحمل و خویشتن داری 
نظام مقدس جمهوری اس��امی و مردم نجیب استان و سکوت غیر قابل 
قبول ش��ما ویا عکس العمل نه چندان جدی ومطالبه گری شما این فتنه 
گ��ران طلبکار ازنظام به خود حق دهند درمورد رهبری ویاعزل ونصب ها 

دراستان نظربدهند.
آیا کس��ی نبود دراین جلس��ه از وی بپرسد ش��ما چکاره ای که درباره ی 

استان تصمیم بگیری.؟ 
عزیزان رس��انه؛ نتیجه دیگر مطالبه گری ش��ما لااقل این میشود که یک 
ب��رادر دیگری در مصاحب��ه ای علیخانی را مدرس زم��ان قلمداد نکند و 
در فضای س��کوت و عدم ایفای نقس تنویر افکار مس��ئولانه ش��ما تاریخ 
را  وارونه برای نس��ل جوان تعریف نکند.  البته بنده به آن برادری که وی 
را محترم می ش��مارم  اعتراض کردم وگفتم ش��هید مدرس )ره( درمقابل 
اس��تبداد رضاخانی ایستاد وقد علم کرد ومورد ضرب وشتم عوامل مزدور 
وی قرارگرف��ت ام��ا عوامل این آقا )ش��یخ قدرت( درص��ف اهدای خون 
درمس��جدالنبی به هنگام اقامه نمازجمعه درمقابل چش��م دیدگان مردم 
به جان نماینده مجلس ش��ورای اسامی وقت قزوین مرحوم سیدعبدالله 
هجرتی، نماینده بااخاق و مهذب قزوین افتادند و تا می خورد اورا کتک 

زدند.
ونکت��ه پایانی اینکه این قوم درفضای مطالبه گری ش��ما فرصت نخواهند 
یافت هجوم بیرحمانه وهم صدا با دشمنان کینه توزبه ارکان نظام ازجمله 
ش��ورای نگهبان ونظارت اس��تصوابی قانونی آن داش��ته باشند وبه منظور 
توجی��ح قانون ش��کنی وهتک حرمت هم فکرانش��ان درمجلس ش��ورای 
اس��امی مانند  نماینده خاطی س��راوان ، مبادرت ورزند وبااین استدلال 
مضحک فیلترش��ورای نگهبان را موجب حض��ور نمایندگانی از این طیف 
درمجلس شده است که این خود دلیل بی پایه بودن وسست بودن ادعای 

همیشگی آنان است.
ونمیدانم ! بایدبه این آقایان تسلیت گفت که آنقدر درقحطی رجال غوطه 
ورن��د که فردی در حد وقواره ی مردم خدای جوی منطقه حوزه انتخابی 
خود ندارند به مردم معرفی کنند که این خود به وضوح بیانگراین است چه 
کس��انی درحد وظرفیت یک فولوکس سواری عده ندارند ویا تبریک گفت 

به این استدلال چوبینشان )پای استدلالیان چوبین بود(.
 به امید رصدهوش��مندانه حرکات مذبوحانه قوم فتنه گرازس��وی جامعه 
مطبوعاتی ورسانه ای متعهد استان وافشاگری وخنثی سازی توطئه آنان 
که هرازگاهی ازلانه خود به بیرون سرک می کشند، تا عکس العمل جامعه 

وافکارعمومی را بسنجند. 
به امید آن رزو

انتظارما ازجنابعالی و دستگاه قضایی استان، سرعت عمل دررسیدگی به پرونده  مدیران  �
متخلف اس�ت، چرا که تأخیردررس�یدگی و برخورد، باعث تشدید فس�اد شده ومفسد ان 

اقتصادی نسبت به نظام طلبکار می شود.
تش�کل جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه بین المللی امام خمینی)ره( آمادگی خود را  �

درجهت حمایت از جنابعالی و کمک به شفافیت وتنویر افکارعمومی و خنثی سازی توطئه ها 
وحاشیه سازی های احتمالی جریان رسانه ای حامی مفسدین اقتصادی، اعلام می دارد.

جانا سخن ازدل ما می گویی
 حبیب اله مجتبوی 

درهفته بس�یج به هم�راه عده ای  �
ازاهال�ی رس�انه اس�تان قزوی�ن به 
خدم�ت پدربزرگ�وار کری�م اصغری 
)شهیدعرصه رسانه دردفاع مقدس( 
رس�یدیم ، این پدر رن�ج دیده ضمن 
اخلاقی  ازس�جایای  بیان خاطرات�ی 
فرزندش�هیدش به ی�ک خاطره تلخ 
اشاره کردوگفت: وقتی فرزندم  کریم 
اصغری درمرخصی جبهه به س�ر می 
ب�رد باحیل�ه عوامل احضارش�د و به 
جرم اینکه درفلان نشریه ی غیرهم 
خط ایشان )روزنامه رسالت( فعالیت 
می کند محبوس شد و مدت دوهفته 
تحت انواع آزاره�ای روحی وتوهین 
ه�ا قرارگرفت وای�ن درحالی بود که 
م�ا )پدرومادرش�هید( از ای�ن قضیه 
بی اط�لاع بودیم وپ�س ازخلاصی از 

مبحوس به جبهه رفت وشهید شد 
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آقای دکترضمن عرض سلام وتسلیت ایام فاطمیه، می شود بفرمایید  �
فرهنگ قزوین چه حالی دارد؟ 

اساسا فرهنگ مقوله ای است متاثرازرفتارهای جامعه وخرده فرهنگ های منطقه 
نیزمی تواند درآن تاثیر گذارباشد، بنابراین با دستورودستورالعمل نمی شود فرهنگ 
سازی کنیم،اعتقاد دارم که نمی شود با  بخشنامه فرهنگ جامعه را اصاح کرد، 
ش��اید برخی نظامات قانونی برای ما تذکره وهشدارباشد اما مارا به جای مطلوب  

نخواهد رساند. 
 یک پدرقبل ازاینکه یک پدرتامین کننده اقتصاد خانواده باشد، باید بعنوان یک 
الگوی رفتاری باش��د واگرمن پاک دست باشم همکاران من هم حتما پاک دست 
خواهند بود. من روز اول که آمدم گفتم تا آنجا که امکان داش��ته باش��د ازماشین 
دولتی استفاده نمی کنم ،به غیراز کارهای روزمره حتی یک روز ازخودروی دولتی 
برای امورات ش��خصی ومس��افرتها اس��تفاده نکردم ، اگرمن هرچه دستورالعمل 
صادربکنم اما خودم انجام ندهم تاثیرندارد زیرا من مدیرنگاه می کنم به استاندار، 

وزیر، نماینده وامام جمعه شهرم وازآنها الگو می گیرم.
مناس��بات اجتماعی از لایه های پایین جامعه ش��کل می گیرد ومواهب اخاقی 
برعکس است ازبالا به پایین است، بعنوان کسی که سه سال مدیریت این مجموعه 
را دارم اساسا دغدغه دارم که فرهنگ با دستوردرست نمی شود فرهنگ دستوری 

را اصطاحا فرهنگ دولتی می گویند.
 ما باید مجهزبه فضایل اخاقی ش��ویم تا برای فرزند، همس��ر، برادروخواهر خود 
نیزالگوی رفتاری باش��یم ،جامعه ما هرگزازک��ودک توقع فضایل اخاقی ندارد اما 

ازپدرخانواده توقع دارد.
دردهه اول انقاب وسالهای دفاع مقدس بخاطرهمین فضایل نیکوی اخاقی بود 
که من خاطرم هست غروب روزهای زمستان که خیلی هم کوتاه بود درصف نفت 
می ایس��تادیم اما صبح اول وقت هم درصف جبهه بودیم همه ی ما باهم بودیم. 
درعملیات کربای 5 که ازپرمخاطره ترین عملیات ها بود درگردانی بودم که شیخ 
محم��د باریک بین    فرزند امام جمعه قزوین ، محمد علیخانی و آقازاده حاج آقا 
لشگری هم بودند ،چپ وراست همه با هم بودیم درهمان سال دریکی ازعملیات 
ها ابوی بزرگوارمن شهید شد، من خیلی بخاطرتالم عظیم شهادت پدرم ناراحت 
نش��دم ،زیرا این فرهنگ درمن نهادینه ش��ده بودمی گفتم خونم ازخون حاج آقا 
باریک بین که رنگین ترنیس��ت یک فرزندش هم رزم من ویکی هم ش��هید شده 
اس��ت. همه ما دریک ردیف وقطاربودیم احس��اس تبعیض نمی شد وهمه با هم 
برابربودیم وتحمل مصیبت هم برایمان آس��ان وهموار بود،اگریک گایه فرهنگی 

داریم باید دررفتارخودمان جستجو کنیم. 
سوالم این بود چرا 4۰سال ازپدیده ی انقلاب می گذرد، اما درفرهنگ،  �

رفتارومعاش�رت مردم ، ناآرامی وبحران وج�ود دارد، علت این التهابات 
فرهنگی چیست؟

این مسایل برمی گردد به خاستگاه اقتصادی واجتماعی خانواده ها ، وقتی اقتصاد 
ما به قدری وابسته به نفت است که همه ی مشکات را می خواهیم با پول نفت 
ح��ل کنیم واین آرام آرام نهادینه می ش��ود در روح وجان جامعه، چون خودمان 
ملزم هستیم مشکات سخت افزاری واقتصاد خانواده را حل کنیم اما فرهنگ آن را 
دولت ، بعنوان مثال ؛ ما موقع خرید لباس ، گران ترین وشیک ترین لباس را برای 
فرزند خود می خریم اما برای فرهنگ دوس��ت نداریم هزینه کنیم ، شخصی که 
زیرپای فرزندش ماشین 500میلیون تومانی  می گذاردحاضر نیست برای خرید 
بن کتاب 100 هزار تومانی هزینه کند، باید آسیب شناسی شود که چرا واگذاری 
فرهنگ که غذای اصلی روح است به دولت محول شده است.                                                              

آی�ا بودجه ه�ای قطره چکانی دولت به فرهنگ س�بب این بحران ها  �
نیست؟ 

یک دلیل هم می تواند این باشد، اما سئوالم ازشما این است ، شما نهاد فرهنگ را 
چه معرفی می کنید؟ اگرشهرداری لندن فان مبلغ را برای فرهنگ شهرهزینه می 
کند، تنها نهاد متولی فرهنگی شهر است. من از شما می پرسم، آیا متولی فرهنگ 
ش��هرحوزه ی علمیه اس��ت، آیا متولی فرهنگ شهرس��ازمان فرهنگی و ورزشی 
شهرداری است، آیا متولی فرهنگ شهرسازمان تبلیغات وحوزه ی هنری است وآیا 
متولی فرهنگ شهراداره ی ارشاد است پس مشخص می شود که فرهنگ متولی 
مشخصی ندارد، ازنظر برخورداری ازمنابع هم اداره ی ارشاد کمترین منابع را دارد، 
شما نمی دانید که سوال اصلی را باید از چه کسی بپرسید، شما این سوال را زمانی 
می توانید ازمن بپرس��ید که من تنها نهاد مس��ئول با منازع فرهنگ شهرباشم 

اگراعتبارفرهنگی 97 را اعام کنم شما حیرت وتعجب می کنید که تیتربزنید.
درزم�ان مدیری�ت ش�ما توس�عه مح�وری انجم�ن ه�ا چقدرب�وده  �

وچقدرپیشرفت داشته است؟
ما برای چابک سازی دولت و واگذاری تصدی گری ها ماموریت داریم ودراختیارما 
نیست که بتوانیم کارها را بلوکه کنیم بلکه وظیفه داریم که کارها را واگذارکنیم 
، بنابراین اساسا رویدادی نیست که اداره  ارشاد صفرتا صد کارها راخودش انجام 
بدهد، جشنواره ی دوسالانه ی خوشنویسی که بزرگترین رویداد هنری بین وزارت 
ارشاد واستان است توسط انجمن خوشنویسی انجام می گیرد ، اگرمنظورشما این 
است که فعالیت قرآنی کم است، من می گویم که این گونه نیست ودلیلش هم این 
اس��ت که قرآن هم متولیان مختلفی دارد، سازمان اوقاف وامور خیریه ، دارالقرآن 
های سازمان تبلیغات اسامی و دارالقرآن های ارشاد وانجمن قرآن رسالت قرآنی 

دارند ما درآنجا هم به نظرم موفق بوده ایم .
ارتباط شما با خانواده ی بزرگ فرهنگ وهنر و رسانه ها چگونه است؟ �

ما نماینده ی با منازع انجمن ها نیستیم ، زیرا انجمن ها خودشان نماینده دارند ما 
تاش کردیم تا سازکار های انتخاب نماینده ی انجمن ها بدون سوگیری ودرست 
انجام ش��ود ، حتی اگر مخالف سلیقه ی ما باشند مثا خانه ی مطبوعات ، ما به 
انتخاب اعضا احترام می گذاریم من یادم نمی آید اگر انجمن ها وقتی خواس��ته 
باشند ودراختیارآنها نگذاشته باش��م ودرخواست آنها را اجابت نکرده باشم حتی 

خارج ازوقت اداری، زیرا معتقدم انجمن ها عصاره ی فرهنگ جامعه هستند.
برخی اعضای هیئت مدیره ی خانه ی مطبوعات گلایه دارند که ش�ما  �

همکاری نمی کنید تا کمک آقای استاندار ازسازمان برنامه وبودجه استان 
جذب  شود چرا؟

نه ،این جوری نیست، من یک هفته قبل ازبرگذاری جشنواره دردفتراستانداربودم 
ایش��ان  فرمودند من مبلغی راکمک می کنم با نظرش��ماهزینه شود ، نزدیک به 
چهارماه است که جش��نواره برگزارش��ده اماهنوزپولی وصول نشده است ودارای 
گیر وگوراداری اس��ت، اخیرا آقای ماعلیا مس��ئول برگزاری جشنواره می گوید  
استانداری گفته ازفصل عمرانی به شما کمک می کنیم ، من گفتم ذیحساب اداره 
اجازه ی هزینه کرد از فصل عمرانی را برای کارفرهنگی نمی دهد ، شما اباغ اعتبار 
۳0میلیون تومانی را بیاورید ما هزینه های جشنواره را کارسازی کنیم ما به کسی 

پول نقد نمی توانیم بدهیم .
درگذش�ته خان�ه مطبوع�ات بودجه واعتبار مش�خصی داش�ت ولی  �

متاسفانه چند س�الی است که اصلا حمایت نمی شود، سابقه نداشته که 
درجشنواره جوایزبرندگان پس ازچند ماه داده شود چرا؟

علت اصلی وضعیت فروش نفت آقای احمدی نژاد واقای روحانی است گردش مالی 
فصل 5 فرهنگی در زمان احمدی نژاد چند برابرامروزما بود، با توجه به اینکه چند 
سال پیش ارزش پول ملی 5برابر ارزش پول الان بوده اعتبار فرهنگی ما ۳برابربوده 
اس��ت ،علت اصلی متاثر ازفضای اقتصادی جامعه است ضمن اینکه سقف بودجه 
نیزتنزل پیدا کرده است ودست ما بسته شده است شما مقایسه کنید آورده های 
آن سال ها چقدربوده وامروزچقدر است، ما روزی نیست که بدهی فرهنگی نداسته 
باشیم همین الان رقم قابل توجهی بدهی فرهنگی داریم اگر نداشته باشیم باید 

اداره را تعطیل کنیم .
برخی خبرنگاران گلایه دارند که مدیرکل با آنها مصاحبه نمی کند آیا  �

اعتقاد به سانسورهم دارید چرا مدیرکلی که باید حامی خبرنگاران باشد 
با آنها قهرمی کند؟

 وقتی یک پایگاه خبری، خبری نادرس��ت ازمدیرکل ارش��اد ویا مدیرکل میراث 
فرهنگی منتش��رمی کند و حقوق آنها را مصداق ارتشاء می داند وآنها را چند جا 
حقوق بگیرمعرفی می کند وهیچگونه اسنادی هم ارایه نمی دهد و رعایت اخاق 
حرفه ای خبرنگاری راهم نمی کنند، من ملزم به گفتگوبا آنها نیستم ، زیرا همان 
زمانی که این خبررامنتشرکردند حتی ازمن واقعیت را نیزنپرسیدند ومن به خانم 
عابدی گفتم از دوستان بخواهید برای روشن شدن واقعیت بیایند تا با هم گفتگو 

کنیم اما هیچ گامی ازسوی آنها برداشته نشد.
نشس��ت ها ی خبری هم باید به موقع برگزارش��ود ، نشس��ت هرهفته ویا هرماه 
اگردستاوردی نداشته باش��د بی فایده است وحجم رویداها نیزاینگونه نیست که 
ما همیشه نشست خبری داشته باشیم من سالی یکی دوبار نشست خبری دارم 

ضمن اینکه دستمان هم ازنظراعتباری بسته است .
آیا ش�ما به خبرنگاری گفته اید که من با رسانه بی تقوا مصاحبه نمی  �

کنم؟ 
شما همانقدرکه ازمدیرکل توقع بی طرفی دارید، باید ازخبرنگارهم توقع بی طرفی 
داش��ته باش��ید،خبرنگارباید اول تحقیق کند اگر خبری درس��ت باشد باید آن را 
منتشروتیترکند نه اینکه هرخبرنادرستی را تیترکند وهمین مسئله باعث گایه 

ها ودل گیریهاست، خودشان هم برای تنویرش اقدامی نکردند.
به جهت ش�فاف سازی برای مردم حاضرهس�تید برای مردم توضیح  �

دهید چقدرحقوق می گیرید وازکجا حقوق می گیرید؟
خیلی خوبه، من جانبازحالت اشتغال هستم که حقوق ثابتم را ازدانشگاه بین الملل 
امام خمینی می گیرم ، من هرکجا درنظام اداری که مشغول بکارباشم یک مزایایی 
هم می گیرم ، آن هم سقف وکفی دارد وما در قانون خدمات ایثارگران یک تبصره 
وبن��دی داریم که طبق تبصره 2 ماده ۳9 جانبازانی که حالت اش��تغال هس��تند 
برایشان این امکان وجود دارد که دردستگاه دومی هم خدمت رسانی داشته باشند.

این موضوع معنایی درخود نهفته ای دارد که یعنی جانبازان می توانند دردستگاه 
دومی هم کار کنند وقتی می توانند دردس��تگاه دومی کارکنند یعنی اینکه می 

توانند یک دستمزدی هم بگیرند.
من ازروزاول شروع بکارم با آقای غیاثی مدیرکل اموراستانهای وزارتخانه صحبت 
کردم ایشان می گفت نه مشکلی وجود ندارد، وقتی این شائبه بوجود آمد، گفتم 
حقوق دریافت نمی کنم ما دراداره خود نیزذیحس��اب و نماینده دیوان محاسبات 
داریم، اگرمن بخواهم حقوق اضافی بگیرم اجازه نمی دهند من ازآنها نیزس��ئوال 
کردم آنها گفتند کاما قانونی اس��ت، ضمن اینکه نهاد تخصصی در مورد تفسیر 
این موضوع اداره کل بنیاد شهید وامورایثارگران استان است که آنجا  احتمالا افراد 
با این  ش��رایط متعدد وجود دارد که طی اس��تعام کتبی هم ازآنجا نمودیم این 

وضعیت را کاما قانونی اعام کردند.
من کارش��ناس تمام عیارانطباق قانون هستم، من دربین تمام مدیران کل ارشاد 
اس��تانها ی هم ترازحداقل حقوق را دریافت می کنم، من دردانشگاه هم اگرباشم  

این مزایا را به من می دهند من برای خودم حجت شرعی وقانونی دارم .
برای شفاف سازی می شود بگوییدچقدرحقوق می گیرید؟ �

نه این یک مسله شخصی است و نمی خواهم بگویم  
برای شفافیت از همه مدیران می پرسیم فرزندانشان کجا هستند وچه  �

کار می کنند آیا حاضرید به این سئوال پاسخ دهید؟
من یک فرزند پس��ردارم ترم آخرلیسانس حقوق و دانشجوی دانشگاه آزاد قزوین 

است
درخبرها آمده بود که برای ش�ما ودوتن ازمعاونان شما کیفرخواست  �

صادر شده است علت اتهام وجرم شما چه بود؟
بخشی ازاین اتهامات برمی گردد به نقصان قانونی ، من امروزصبح یک نامه ای زدم 

به یک نهاد نظارتی و توزیع دادم که این موضوعی که شما بعنوان جرم تلقی کرده 
اید سالها دراین مجموعه رویه بوده است.

مثا می گویند نحوه واگذاری اماکن وساختمان های ارشاد به موسسات باید تابغ 
قانون باشد وازهمین رو آمدند به یکی ازموسسات مستقردرطبقه دوم  اراده ارشاد 
گیر دادند وگفتند شما طبق چه مجوزاین اماکن را دراختیار این موسسه گذاشته 
اید،گفتم طبق همان مجوزی که به بسیج هنرمندان ویا انجمن های دیگرجا دادیم 

به این موسسه هم جا دادیم.
 ذیل ماده 27، واگذاری باید طبق قانون باشد یعنی درهیات واگذاری باید نماینده 
دادگستری واستانداری و اداره دارایی وهیات کارشناسی باشند واین مسایل را باید 

رعایت کنیم اگرنکنیم تخلف است و باید پاسخ بدهیم.
مثا باید حتما ازواگذارشنونده اجاره دریافت کنیم ، در شهرمعلم کایه چه کسی 
می آید برای واگذاری به ما اجاره بدهد، ما مجبورهستیم برای بااستفاده نماندن 
آن مجموعه فرهنگی سوبسیت هم بدهیم،  من این اجازه را ندارم ، مرکزخرمدشت 
من سه ساله که آماده است اما با استفاده ، مرکز شال 90 درصد تمام شده اگر 
بخواهیم یک مقداری اهمال کنیم درواگذاری کارخافی کرده وباید پاس��خگوی 

نهادهای نظارتی باشیم.
بخاطرتخلف درواگذاری بخشی ازطبقه دوم به یک موسسه برای من کیفر خواست 
صادرشده است ، برای معاونین بنده هم دریک مراسمی 5 عدد تابلوخوشنویسی 
خری��داری کرده و برای هدی��ه دادیم اما بخاطراینکه معاون م��ن درتهران بود و 
فروشنده نیزپول آثارخود را میخواست ازآقای آقا لر دریکی از انجمن ها پول را نقدا 
گرفتیم و پرداخت کردیم که بخاطراینکه نقل وانتقال پول ازطریق شخص انجام 
گرفته و جابجا شده است  تخلف شکلی رخ داده وبرای معاونین ما کیفرخواست 
صادرشده است ،حدودا 10 مورد اتهامی داشتیم که 7 مورد در دادستانی با توضیح 

ما رسیدگی شد برای  ۳موردکیفرخواست صادرشده است.
یکی ازاتهاماتی که به ما وارد شده است را آقای شفیعی ها طی 9 سال  مر آن را 
انجام داده وبرای من وحدت رویه صادقی بود و من هم انجام دادم و اما الان زیرذره 

بین نظارت قرارگرفته ام ومی گویند غیر قانونی است.
در هفته های گذشته شاهد برخورد قوه قضاییه با یکی از مدیران یک  �

سازمان بودیم اما شنیده ایم پیگیرآزادی او ووثیقه برای او بودید چرا؟
البته وثیقه ای ازمن درخواس��ت نش��ده ، اما آقای حضرتی ازدوستان دوران دفاع 
مقدس ماست وقطعا در ذهن خودم هست اگرکسی یا فرزندم ازمن الگویی برای 
زندگی خود بخواهند جواد آقا حضرتی را معرفی می کنم ، زیراانس��ان دربعضی 
چیزها قلبا به حقیقت می رسد مثا به پاک دستی ایشان  ضمن اینکه بسیاری 

ازاتهامات ایشان هم نقض قانون است.
اگرمرقانون رعایت شود هیچ اداره ای نباید بازباشد چون مملکت ما 90 درصدش 

با تبصره اداره می شود .
آیا این نقض قانون فقط دراداره ارشاد و سازمان میراث فرهنگی است؟   �

چرا مجریان قانون دردیگر جاها ورود پیدا نمی کنند؟
نه درادارات دیگرهم وجود دارد، دستگاههای هستند که میلیاردها میلیارد  گردش 
مالی دارند که طبیعتا می تواند شائبه تخلف بیشتری را درپی داشته باشد واینکه 
چرا مجریان قانون ورود پیدا نمی کنند ویا ابتدائا  ازدس��تگاههای فرهنگی شروع 

کرده اند  را باید ازآنها بپرسید نه ازمن.
 خانم نماینده اصاح طلب هم طیف شما درمجلس طی تذکری خواهان انتصاب 

مدیرکل بومی وقوی برای استان بود مگرقرار است چه اتفاقی بیفتد؟ 
درهمان سئوال شما که شائبه دوشغلی مطرح شد، من خودم به این نتیجه رسیدم 
که  پافشاری ومقاومت نکنم زیرا نیت من خدمت بود، دیدم اگرمقاومت هم بکنم 
مانند حضرتی ها باید بیشتر انژری خود را معطوف به پاسخ گویی کنم ،برای همین 
کیفرخواست یک سال است که می رویم و پاسخ می دهیم به علت همین شائبه 
دوشغلی ومسایلی که مطرح بود » البته مصداق دارم کسی با شرایط من ده سال 
اس��ت که دراداره ای کارمی کند اما برایش مش��کلی وجود ندارد« چند ماه پیش 
تصمیم گرفتم وبه مدیران بالا دستی  دروزارتخانه گفتم وبه آقای استاندارهم اعام 
کردم که آمادگی دارم شخص دیگری جایگزین من شود و گفتم هرساعت وروزی 

که بخواهید دیگربه ارشاد نخواهم آمد .
درزمان ش�ما برگزاری کنسرت ها دراس�تان رشد زیادی داشت ونوع  �

کنسرت ها نیزازاصیل وسنتی به پاپ وغیراصیل سوق داده شد چرا؟
 با خنده متاس��فانه یا خوشبختانه ! من گفتم که مسایل فرهنگی را نباید قانونی 
ببینید ،باید برای ایجاد بس��ترمطالبات جامعه وعطش آنها برنامه ریزی وخوراک 
فرهنگی مناس��ب تولید کرد، ما چون با آحاد جامعه و مخصوصا جوانان انتقادی 
وتحکم��ی برخوردکرده ایم آنها با ما ل��ج کرده اند، من قبول دارم در بعضی ازاین 
کنس��رت ها  غنای فرهنگی نداریم ، بنده یک روز ب��ه اتفاق آقای پرهیزگاربرای 
نظارت به یکی ازاین کنسرت ها رفتیم بیش از10 ثانیه نتوانستیم تحمل کنیم و 
درراه برگش��ت به  ایشان گفتم برای خودمان متاسفیم که برای اینگونه برنامه ها 
حتی اگر 100 هزار تومان بدهیم ، واقعا بارفرهنگی واقناعی ندارد وصرفا فقط برای 
خالی کردن هیجانات واحساسات است و ازطرفی نیزبرنامه فرهنگی مناسب برای 
جایگزینی معرفی نکردیم و مسئله دیگراین است که ما امربریک نهاد بالا دستی 

هستیم و تنها ما تصمیم گیرنیستیم.
تعاملات شما با آیت اله عابدینی درچه سطحی است وخروجی شورای  �

فرهنگ عمومی چیست؟
ش��ورای فرهنگ عمومی یک تش��کیات عریض وتحویل است واقعیت این است 
که دراعضای ش��ورای فرهنگ عمومی وج مشترک وجود ندارد وبرای برخی اعضا 
نیزآسیب های اجتماعی ومعضات درالویت های مختلف قراردارد، مثا دراین شورا 
نمیشود برای رییس پلیس ویا آموزش و پرورش دستورالعمل تکلیفی صادرکرد ، 
ما ازاین کارگروهها زیاد داریم با این تفاوت که دربرخی ازاین کارگروهها هم شکل 
ردیف اعتباری هم دیده شده است، اما شورای فرهنگ عمومی  یک شورای همدل 

کننده است.
برخ��ی ها برای اینکه رابطه بین بنده و آیت اله عابدینی را خراب کنند به برخی 
مسایل دامن می زدند ، علی رغم این که بنده خودم سیاسی هستم اما عاقه به 
کار سیاسی درنهاد فرهنگی ندارم وایشان هم به نتیجه رسیدند ، الحمدلله ارتباط 

ما خوب است .
چرا اداره ارشاد حمایت ونظارتی برکار مطبوعات ندارد؟  �

نشریات ما ۴0 سال است که متکی به سیاست پول نفت هستند، ودولت الان هم 
اگرکمکی و یا یارانه ای بدهد به خود روزنامه ها میدهد ، البته با توجه به تنگناهای 
بودجه ای سقف پرداختی ها بسیار ناچیز است طی یک سال فقط به دو روزنامه 

سو بسیت ناچیزی داده اند.
چرا توزیع آگهی ها بصورت عادلانه توزیع نمی شود؟  �

توزیع آگهی ها درمطبوعات تابع برخی امتیازات اس��ت ، شاخص محتوایی، نظم 
انتشار، پرکردن فرم خود اظهاری نشریات مکتوب را کریدبندی می کند، ما سعی 
کردیم درتوزیع آگهی حق هیچ روزنامه ای ضایع نشود ، برخی آگهی ها مربوط به 
قوه قضاییه است که خودشان روزنامه دارند واصا به ما ربطی ندارد ، اما ما مدام 
با دادگس��تری ، اداره کل ثبت اس��ناد و شهرداریها که بیشترین آگهی ها را دارند 
مکاتبه و خواهش کردیم که حتی المقدورآگهی ها ازمجرای ارشادصورت پذیردتا 

عدالت لازم لحاظ گردد. 
چرا برخی نش�ریات حتی درقزوین چاپ نمی ش�وند، یا اگرچاپ می  �

شوند  به تعداد کم بصورت پرینت است، اما شما نظارتی ندارید؟
اززمانی که سامانه جامعه رسانه ها شکل گرفته است دست ما بسته است، رسانه 
لیست بیمه شده ها را می دهد وانتشاربا تعداد محدود را هم اعام وصول می کند، 

به نظر شما با این سختی های که رسانه ها وجود دارد ما باید چکارکنیم .
بودجه فرهنگی اداره ارشاد چقدر است؟  �

حیف ازلحاظ اخاقی نمی توانم رقم را اعام کنم ،همین قدر می گویم که متاسفانه 
خیلی کم است ، با توجه به تنگناها حجم وپایه بودجه کم وغیرواقعی است .

درباره نمایشگاه  کتاب هم اگر مطلبی دارید بفرمایید؟ �
در نمایشگاه کتاب امسال سعی کردیم زمان برگذاری را جلو بیاندازیم زیرا اسفند 
ماه مردم بیشتردرگیرکارهای عید می باشند ، درنمایشگاه امسال ۴60 ناشراعام 
آمادگی کردند تا با تازه های نشرحضورپیدا کنند، نشست های جانبی درنمایشگاه 
درباره قزوین شناس��ی و معرفی آثارمنتش��ره درباره قزوین برگزارمی گردد، برای 
معرفی آثارمنتش��ره درکنگره ش��هدای قزوین پنل اختصاصی وجود دارد وهمه 
کارهای نمایش��گاه با رویکرد چهل سالگی انقاب شکل گرفته است . تقارن این 
نمایشگاه با جشنواره فیلم فجر، جشنواره عفاف وحجاب حجم کارهارا ۳ برابر کرده 

است ودر نمایشگاه امسال غرفه مطبوعات را هم داریم .
سخن پایانی اگردارید بفرمایید؟ �

تا فرهنگ مردم درس��ت نشود، مشکات سیاسی واجتماعی حل نمی شود، همه 
باید دست دردست هم بدهیم وبزرگترین رسالت انقاب که تعالی فرهنگی بود را 

بدان دست پیدا کنیم .
با شنیدن این کلمات اولین جمله ای که به ذهنتان می آید چیست؟ �

روزنامه : روشنگری
فیلم : خاقیت هنر جامع 

کنسرت : نشاط 
فرهنگ : خود سازی 

آخرین کتابی که خوانده اید:  درحال خواندن دوکتاب هستم ،خاطرات علی جنتی 
- زن وچالش های جامعه تحلیل امام موسی صدر

سیاست: رمزوراز
دفاع مقدس : ایثارو شهامت

پدر: قهرمان 
سانسور: مذموم

امام خمینی : عالم بی بدیل 
مقام معظم رهبری : فرمانده بی نظیر

آیت اله باریک بین : مرد  اخاص وتقوا 
آیت اله عابدینی : مفسرومتخلق به قرآن 

چهل سالکی انقاب : بلوغ سیاسی 
حسن روحانی : اصولگرای اصاح طلب 
آیت اله هاشمی : مردمیدانهای سخت 

دکتراحمدی نژاد: عاقمندم سکوت کنم 
خاتمی : انسان اخاق مدار

علی لاریجانی : روحانی زاده تکنوکرات 
آیت اله جنتی : خاطرات انقاب

صالحی وزیرفرهنگ : فرهنگ شناس اخاق مدار
مهندس زاهدی : حرفه ای درمدیریت

شیخ قدرت علیخانی : سردار سازندگی استان
دانشگا ه بین الملل امام خمینی : پایگاه سیاسی و اجتماعی قزوین 

بهترین دوران : بی شک دفاع مقدس 
جواد حضرتی ها : پاک دست و صبور

محمد حسین شفیعی ها : اصولگرای مقید
خبرنگار: ناشرآگاهی

آخرین فیلم که دیدید: سریال شهرزاد
هفته نامه نسیم قزوین : اصولگرای بی طرف

تیم مورد عاقه : پرس پلیسی ام
دولت تدبیرو امید : چالش ها و نگرانی ها 

چکیده گفت و گو... 
من روز اول که آمدم گفتم تا آنجا که امکان داشته باشد ازماشین  �

دولتی اس�تفاده نمی کنم ،به غیراز کارهای روزمره اداری  حتی یک 
روز ازخ�ودروی دولتی برای امورات ش�خصی ومس�افرتها اس�تفاده 

نکردم
مناس�بات اجتماع�ی از لایه ه�ای پایین جامعه ش�کل می گیرد  �

ومواهب اخلاقی برعکس است ازبالا به پایین است
اساسا دغدغه دارم که فرهنگ با دستوردرست نمی شود فرهنگ  �

دستوری را اصطلاحا فرهنگ دولتی می گویند
من خیلی بخاطرتالم  عظیم شهادت پدرم ناراحت نشدم ،زیرا این  �

فرهنگ درمن نهادینه شده بودمی گفتم خونم ازخون حاج آقا باریک 
بین که رنگین ترنیس�ت یک فرزندش هم رزم من ویکی هم ش�هید 

شده است
 اگراعتبارفرهنگی 97 را اعلام کنم شما حیرت وتعجب می کنیدا �
تلاش کردیم تا س�ازوکار های انتخ�اب نماینده ی انجمن ها بدون  �

سوگیری ودرست انجام شود ، حتی اگر مخالف سلیقه ی ما باشند
معتقدم انجمن ها عصاره ی فرهنگ جامعه هستند �
ما روزی نیس�ت که بدهی فرهنگی نداسته باشیم همین الان رقم  �

قابل توجهی بدهی فرهنگی داریم اگر نداش�ته باش�یم باید اداره را 
تعطیل کنیم .

خبرنگارباید اول تحقیق کند اگر خبری درس�ت باش�د باید آن را  �
منتشروتیترکند نه اینکه هرخبرنادرستی را تیترکند 

برای خرید 5 عدد تابلوخوشنویسی ازآقای آقا لردریکی ازانجمن  �
ه�ا پول را نق�دا گرفتیم وپرداخ�ت کردیم بخاطر نق�ل وانتقال پول 
ازطریق ش�خص تخلف ش�کلی رخ داده وکیفر خواس�ت صادر شده 

است 
آق�ای حضرتی ازدوس�تان دوران دفاع مقدس ماس�ت و قطعا در  �

ذهن خودم هست اگرکسی یا فرزندم ازمن الگویی برای زندگی خود 
بخواهند جواد آقا حضرتی را معرفی می کنم ،

اگرمرقانون رعایت شود هیچ اداره ای نباید بازباشد چون مملکت  �
ما 9۰ درصدش با تبصره اداره می شود .

دس�تگاههایی هستند که میلیاردها میلیارد گردش  دارند واینکه  �
چرا مجریان قانون و دس�تگاههای ناظ�ر ورود پیدا نمی کنند را باید 

ازآنها بپرسید نه ازمن
چند ماه پیش تصمیم گرفتم وبه مدیران بالا دس�تی  دروزارتخانه  �

گفتم وبه آقای استاندارهم اعلام کردم که آمادگی کامل دارم شخص 
دیگری جایگزین من ش�ود و گفت�م هرس�اعت وروزی که بخواهید 

دیگربه ارشاد نخواهم آمد
بنده ی�ک روز به اتفاق آقای پرهیزگارب�رای نظارت به یکی ازاین  �

کنس�رت ها رفتیم بیش از1۰ ثانیه نتوانس�تیم تحم�ل کنیم و در راه 
برگش�ت به پرهیزگارگفتم برای خودمان متاس�فیم که برای اینگونه 
برنام�ه ها حتی اگر 1۰۰ هزار تومان بدهی�م زیرا  بارفرهنگی وغنایی 

ندارد
شورای فرهنگ عمومی  یک شورای همدل کننده است. �

دکتراس�کندری نژاد رزمنده ی دوران دفاع مقدس وفرزند ش�هید علی اعلاء اسکندری نژاد است که افتخارایثارگری دردفاع مقدس  �
رادارد وجانبازجنگ تحمیلی نیزاس�ت. اوازچهره های برجس�ته ی سیاسی دانش�گاه بین الملل امام خمینی است که درابتدای شروع به 
کارش درارشاد التهاب زیادی ایجاد شد، حتی صدای نماینده ی ولی فقیه دراستان هم درآمد ، وی علی رغم داشتن مواضع اصلاح طلبانه 
اما درمدیریت اداره کل ارشاد خوب ظاهرشد وباهمه تعامل دارد، اوهرگزارشاد را سیاست زده نکرد، روزسه شنبه با اوبه گفتگو نشستیم 

و ازهردری سخن گفتیم وسوالات خود را پرسیدیم اوبا سعه صدروصداقت پاسخ داد.

دکتراکبراسکندری نژاد در گفتگو با نسیم قزوین؛

 اعتقاد دارم که فرهنگ با دستورالعمل 
و بخشنامه درست نمی شود 

 به وزارتخانه واستاندار اعلام کرده ام آمادگی دارم شخص دیگری جایگزین من شود

 خبرنگارباید اول تحقیق کند اگر خبری درست باشد باید آن را منتشروتیترکند نه اینکه 
هرخبرنادرستی را منتشرکند
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 گروه تحلیلی وسیاس��ی هفته نامه نس��یم ؛ مجلس عصاره یک ملت اس��ت، 
مجلس در راس امور است ، این جمات پر مغزحضرت امام راحل »رضوان الله 
علیه « امروزبه چه میزان وچقدر با عملکرد نمایندگان مجلس شورای اسامی 
منطبق است را باید از مردم پرسید ؟ اما نماینده ای که درمقابل کارمند گمرک 
با بی ادبی  امرو نهی می کند ، نمی تواند عصاره یک ملت باشد ، نماینده ای 
که با س��ئوال از وزراء بس��اط معامله و تبانی خود را پهن می کند و سئوال و 
اس��تیضاح را پل رسیدن به مقصود خود تلقی می کند نمی تواند عصاره یک 
ملت فهیم و با شعور باشد اگر نگوییم که این نمایندگان » ابن الوقت « عصاره 

یک انتخاب بیمارومعامله گر است نیاید آنها را عصاره یک ملت هم بنامیم.
دردوره دهم مجلس شورای اسامی رویه ناصواب پس گرفتن امضاء استیضاح 
وزراء  و لابی گری نمایندگان با اعضای دولت خارج از روال عرف شکل گرفت 
وهمین لابی گری ها مردم ایران را نسبت به نمایندگان مجلس دهم بد بین 
نمود، برخی می گویند که همین عوامل س��بب ش��د که امسال مقام معظم 

رهبری نمایندگان را بحضور نپذیرد.
 به تحلیل کارشناسان علوم سیاسی وجامعه شناسان، انتخابات آینده مجلس 

شورای اسامی با سختی های زیادی روبرو خواهد بود.
ن��ا امیدی مردم از وضعیت  نمایندگان موجود درمجلس، رد طرح ش��فافیت 
آراء در مجلس ،عدم پاسخگویی به مطالبات مردمی، وکیل دوله شدن برخی 
نمایندگان مجلس ،  عدم مهارافسارگس��یخته تورم ، ناتوانی درایجاد اشتغال 
ورفع بیکاری قش��رعظیم بیکاران دانش��گاهی، عدم توجه جدی به مطالبات 
فرهنگی��ان وکارگران ،  ناتوانی درایجاد قانون مبارزه با قاچاق کالا وس��وخت 
، پیدایش فس��اد اداری وحقوق های نجومی و بی نتیجه ماندن رس��یدگی به 
پرونده نجومی بگیران درکمیسون اصل نود علی رغم تاکید مقام معظم رهبری 
، حمایت ازبرجام وعدم توجه به شرایط تعین شده ازسوی رهبرمعظم انقاب  
در باره برجام ، پافش��اری درتصویب معاهده استعماری CFT ووصدها مورد 

دیگرکه به آسانی ازحافظه ملت پاک نمی شود.
فعالی��ت های انتخابات��ی  زود هنگام برخی نمایندگان فعلی اس��تان قزوین 
درمجلس ش��ورای اسامی بصورت غیررسمی آغازش��ده است، انتشارصدها 
خبروعکس ازآنها توس��ط تیم رس��انه ای )دراختیارو حق��وق بگیر( درفضای 

مجازی ومطبوعاتی خبرازبحران محبوبیت آنها دارد.
طرح استانی شدن انتخابات اگرازسوی مجمع تشخیص مصلحت نظام مورد 

قبول واقع نشود، انتخابات می تواند تا حدودی سالم برگزارشود.
برخی کارشناسان می گویند؛ دلایل قانع کننده ای پشت این طرح وجود دارد 
که مجلس به آن رأی داده است ، برخی ها نیزعنوان می کنند انتخابات استانی 
فضا را برای ورود چهره های ملی به مجلس بیشتر فراهم می کند واگر اکثریت 
مجلس از چهره های ملی و ش��ناخته شده باش��د مجلس درآینده انتخابات 

ریاست جمهوری را  به سمت پارلمانی شدن خواهد برد.
جدا ازاینکه اس��تانی ش��دن انتخابات خوب است یا بد ، اما یقینا وبدون شک 
درکاهش مشارکت مردم تاثیر دارد دراستان قزوین شهرهای مانند بویین زهرا 
ویا تاکستان نمایندگان خود را با بیشترین مشارکت و فعالیت های انتخاباتی 

تعین می کنند .
هنوزیک س��ال واندی مانده به انتخابات، خبرهای شنیده شده وتحلیل های 
انتخاباتی کارشناس��ان سیاسی وبرخی سیاسیون احزاب حاکیست که خیلی 

های برای رسیدن به مجلس شورای اسامی خود را آماده می کنند .
پیروزی تعجب برانگیزخانم س��ید حمیده  زرآبادی درانتخابات دهمین دوره 
مجلس ش��ورای اس��امی افراد زیادی دربین اصاح طلبان استان را به طمع 
انداخته وافراد زیادی بدون اعام آمادگی رس��می به فعالیت پنهان انتخاباتی 

مشغولند.
 دکترسالارقاسمی مدیرکل س��ابق آموزش و پرورش استان قزوین ودبیر  �

سابق حزب کارگزاران وحامی اصلی برخی احزاب  نزدیک به دولت تدبیروامید، 
یکی ازحامیان اصلی حس��ن روحانی درقزوین هست که بعد ازاینکه مورد بی 
مهری برخی سران اصاحات قزوین مانند شیخ قدرت اله علیخانی و فرزندش 
محمدعلیخانی  قرارگرفت وپست درون استانی خود را  از دست داد،  هرچند 
اوارتقا ء جایگاه یافت اما عزمش را جزم کرده تا دریک ماراتن سیاسی ، با قدرت 
نمایی سبد رای خود را به چشم دیگران بکشد، اوازحمایت دکترنوبخت معاون 
رییس جمهوردرمرکز وازحمایت سید ناصر قوامی رییس شورای اصاح طلبان 

وجمع کثیری از فرهنگیان استان قزوین برخورداراست.
اودرهمه مراس��مات رسمی وغیررس��می حاضرمی شود ومدیرکلی آموزش و 
پرورش در اس��تان البرز وعضویت درش��ورای وزارت آموزش و پرورش ، راه او 
را برای انتخاب شدن درقزوین سد نمی کند ، هرچند برخی افراد می گویند 
اوهم ائتافی داود محمدی درانتخاب آینده ویا یکی ازکاندیدای اصلی اصاح 
طلبان درقزوین خواهد بود،همین موض��وع  کاربرخی کاندیدای دیگراصاح 

طلبان  قزوین را سخت خواهد کرد. 

حجت الاسام سید ناصرقوامی رییس شورای اصاح طلبان استان قزوین  �
ازسال 72 مرتب درهمه انتخابات ها چه مجلس و چه خبرگان رهبری شرکت 
کرده وبه غیرازانتخابات مجلس ششم که تایید صاحیت شد دراکثرانتخابات 
ها رد صاحیت ش��د اوکه درکارنامه خود ریاست کمیسون قضایی وحقوقی 
مجلس شش��م را دارد هنوزبا بنیاد باران س��ید محمد خاتم��ی ارتباط دارد 
ودرفضای سیاس��ی اس��تان حضورفعال دارد، اورییس ستاد انتخاباتی کروبی 
درقزوین بود وازمیرحس��ین موس��وی درانتخابات س��ال 88 نیزحمایت کرد 
ودر انتخابات س��ال 92 و 96 از حامیان اصلی روحانی بود، اوعقید ه دارد که 
نمایندگان مجلس حکم یک منش��ی را دارند ومنشی هرچه بنویسد شورای 

نگهبان می تواندآن را خط بزند.
 بای��د، دید آیا اوبرای انتخاب��ات دوره یازدهم هم خ��ود را درمعرض قضاوت 
و بررس��ی ش��ورای نگهبان قرارخواه��د داد یا نه ،اما به عقی��ده ما او نیزیکی 

ازکاندیدای احتمالی اصاح طلبان درقزوین خواهد بود.

دکترس��ید منیره قوامی عضو فعلی شورای ش��هرقزوین که فرزند حجت  �
الاسام سید ناصر قوامی می باشد به تاسی از برخی آقازاده های که در تهران 
با کمک اس��م و رس��م پدران خود رای آورده اند ، دراین فکراست که چیزی 

ازخانم زرآبادی کم ندارد وچرا اونماینده قزوین نشود .
  سید ه منیره قوامی دکترای خود را دررشته شیمی اخذ کرده است ، منیره 
قوامی درجریان انتخابات ش��ورای ش��هرپنجم قزوین ثبت نام کرد ودرلیست 
ائت��اف امید قرارگرف��ت و بعنوان نفرچهارم ش��ورای پنج��م قزوین با اخذ 
17۴6۴رای انتخاب ش��د ، منیره قوامی برخاف پدرش مواضع بس��یارخوبی 
دارد اوسخنگوی شورای شهروبا همه سیاسیون ارتباط خوبی  دارد وازاوبعنوان 
کاندیدای احتمالی اصاح طلبان نام می برند اما اواگرس��ودای مجلس داشته 

باشد باید ازشورای شهر قزوین استعفاء دهد.
  
س��رهنگ حکمت اله داودی برادرشهید وبازنشسته نظامی ورییس سابق  �

اداره راهنمایی ورانندگی قزوین ورییس فعلی ش��ورای ش��هرقزوین ازجمله 
افرادی هست که ازاوبعنوان برگ برنده انتخابات آینده نام می برند زیرا اورابطه 
خوبی با اقوام مختلف قزوین دارد ، اوفردی حزبی نیست ودردودوره انتخابات 
شورای ش��هررای آورده ودرانتخابات دوره پنجم ش��ورای شهردرلیست امید 
قرارگرفت وبا کسب 21062 رای رتبه نخست را بدست آورده است، اوهرچند 
گفته که هنوز تصمیم قطعی نگرفته اما ازاوبعنوان یک کاندیدای احتمالی قوی 
نام می برند، اگراوتصمیمش قطعی شود باید ازریاست شورای شهرکناره گیری 

کند که این ریسک بزرگی است .

س��یده حمیده زرآبادی عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسامی و  �
عضو ش��ورای اصاح طلبان کشوراس��ت او با حمایت طیف اصاح طلب و با 
کمک خانم ها توانس��ت برای اولین باردرتاریخ نماینده زن قزوین در مجلس 
شورای اسامی شود، برخی ها او را نماینده تحت تاثیر محمد علیخانی میدانند 

اما او درمصاحبه با رسانه ها گفته است استقال رای دارم ولی با حمایت اصاح 
طلبان استان رای آورده ام ، اودرانتخابات اخیراز روحانی حمایت کرده است ، او 
خیلی زود به چهره پرسرو صدای مجلس تبدیل شد ، حمایت کتبی اوازخانم 
نرگس محمدی محکوم سیاسی وامنیتی کشو،حمایت ازمحصورین ، دیداربا 
سید محمد خاتمی ،حمایت ازحضورخانم ها درورزشگاهها اورا تبدیل به چهره 
جنجالی کرده است که ممکن است برایش مشکل ایجاد شود ، ایشان نیزیکی 
از کاندیدای احتمالی و اصلی اصاح طلبان استان خواهد بود اما شرایط برای 
ایشان مانند دوره گذشته نیست وعدم رضایت قوامی ازنمایندگان اصاح طلب 
فعلی اس��تان قزوین کاراورا بسیارسخت کرده است اما اوهرگزازپا ننشسته وبا 
تیم جوان وخانم های پا به کار، دیدارها وسفرهای زیادی به حوزه انتخابیه خود 
دارد، او در انتخابات آینده ش��اید با رصد اوضاع کاندید تهران شود یا تصمیم 
دیگری بگیرد، اما یکی از گزینه های اصلی انتخابات آینده قزوین خواهد بود.

داود محم��دی نماینده فعلی قزوین ورییس کمیس��یون اصل نود مجلس  �
اسامی که درانتخابات دوره هفتم با محمد علیخانی فرزند ارشد شیخ قدرت 
علیخانی هم ائت��اف وازحمایت اصاح طلبان برخورداربود که درپوس��تری 
مش��ترک  با محمد علیخانی خ��ود را دارای مدرک دکت��ری هاوایی معرفی 
کرد که با پیگیری روزنامه کیهان مدارک صادره ازدانشگاه هاوایی تقلبی بود 
ومدرک دکتری ایشان  نیزباطل شد، وی با ابطال انتخابات دوره هفتم درقزوین 
که بعلت تخلفات گس��ترده ایشان صورت گرفت ، نتوانست وارد مجلس شود 
او ازآنجا که ازحمایت ش��یخ قدرت علیخانی برخوردارنش��د به سمت آیت اله 
اس��امی تمایل پیدا ک��رد ودردودوره انتخابات مجالس نهم و دهم ازحمایت 
معنوی وهمه جانبه آیت اله اس��امی برخورد ش��د، او درتیم علی لاریجانی 
وعضوفراکسیون نمایندگان مستقلین ولایی مجلس است، اوارتباطات گسترده 
با اصاح طلبان معتدل واعضای شورای های برخی مناطق دارد ، برخی افراد 
متخلف درشهرداریها ، شوراهای شهرومدیران استانی ازحامیان انتخابتی اوبوده 
وبرخی حامیان نزدیک وتاثیرگذاراودراس��تان تحت تعقیب  قضایی ونظارتی 

قرارگرفته ومجبوربه استعفاء شده اند. 
اوم��ورد حمایت برخی اقوام بوده ووابس��تگی  صرف حزبی به هیچ گروهی را 
ندارد اما ازحمایت  برخی افراد منفعت طلب برخورداراست ، اوبیشترازگذشته 
به فعالیت خود ادامه میدهد وبا ایجاد تیم رسانه ای بیشترین فعالیت خبری را 
درفضای رسانه ای دارد اما اکثرمردم هنوزثمرات حضورنماینده خود درمجلس 
را به چش��م  ندیده اند ، اونیزیکی ازکانیدای احتمالی  وجدی مجلس آینده 

خواهد بود.

از اردوگاه اصاح طلبان خبرهای زیادی می رسد که حجت الاسام شیخ  �
قدرت علیخانی ، محمد علیخانی ،  یوسف کرمی ، دکتر بهشتی سرشت وخانم 
مرادیان ودکترزهرا یوسفی نیزقصد حضوردارند، اما نگران تایید صاحیت خود 
هس��تند وما بخاطرجدی نبودن حضورشان ازتحلیل  تک تک آنها خودداری 

کردیم.

اما دراردوگاه اصولگرایان  چه خبر است  
 حجت الاسام سید مرتضی حسینی مسئول سابق دفترنمایندگی ولی فقیه 
درسپاه  صاحب الامر) عجج( استان قزوین ، نماینده دوره نهم مجلس شورای 
اس��امی وعضو کمیسیون فرهنگی مجلس ،رییس س��تادانتخاباتی  آیت اله 
رییسی درانتخابات ریاست جمهوری ، مش��اورفرماندهی کل سپاه پاسداران 

درامورروحانیون ومراجع بخشی ازسوابق سیاسی اوست. 
اودرح��ال حاضرپیش مراجع تقلید حضرات آیات س��بحانی وآیت اله مکارم 

شیرازی درحال کسب علم واخاق است 
مردم قزوین اورا به عنوان س��ید انقابی می شناس��ند اودرصداقت ، شجاعت 
وپاکی و ولایت مداری ش��هره است، انتساب اوبه آیت اله موسوی شالی باعث 

محبوبیت اوشده است ، اودرگفتگو با هفته نامه نسیم  قزوین گفت: من دغل 
بازی بلد نیس��تم وروش های سیاست بازی معاویه ای را قبول ندارم او گفته 
تفرقه وعدم اتحاد باعث شکس��ت ما  اصولگرایان درانتخاب مجلس دهم شد 
اوهمچنین گفته جریان اصولگرا نزدیک به 180 هزاررای دارد اما تفرقه  باعث 
عدم موفقیت ما شد، او یکی از گزینه های اصلی جریان اصولگرا برای مجلس 

شورای اسامی است.

 دکترلطف اله سیاهکلی برادرشهید هوشنگ سیاهکلی ،معاون سابق صدا و  �
سیمای جمهوری اسامی ایران ودرمدیریت فضای مجازی حرفی برای گفتن 
دارد، ایشان عاوه  استادی دانشگاه ، مدیرکلی صدا وسیمای دواستان ، معاونت 
سابق صداو سیمای جمهوری اسامی ایران، درپست های ملی وکشوری دارای 
جایگاه ویژه ای است او درحال حاضر با حکم علی عسگری بعنوان مدیرعامل 
موسسه صوت و تصویرسروش انتخاب گردیده است ، ایشان درانتخابات دوره 
دهم  بصورت مس��تقل بدون حمایت جناح ها و خارج از لیس��ت اصولگرایان 

توانست درمدت کوتاه رای بالایی کسب کند .
اوحت��ی حاضر نش��د  که اصاح طلبان اس��تان ازاوحمای��ت کنند، تخصص 
درمدیریت ، ش��جاعت وحریت ازاویک چهره محبوب س��اخته است وهمین 

باعث اقبال مردم شده است اویکی ازکاندیدای اصلی انتخابات آینده است.

دکترفاطمه محمد بیگی پزشک و کاندیدای دوره پیش اصولگرایان از جمله  �
زنان انقابی است که دبیری ستاد عفاف وحجاب استان را بعهده دارد وبیشتر 

به فعالیت های فرهنگی می پردازد .
او نخس��تین زنی بود که اصول گرایان اس��تان به اوبرای قرارگرفتن درلیست 
اصولگرایان اعتماد کردند، او توانس��ت ب��ا رای بالایی مقام چهارمی انتخابات 
قزوین را بدس��ت بیاورد ، خانم محمد بیگی م��ورد حمایت بانوان اصول گرا 
ودانشجویان وجوانان انقابی است ویکی از کاندیدای احتمالی انتخابات خواهد 

بود.

 دربرخی محافل سیاسی گفته می شود که حجت الاسام اسماعیل صادقی  �
نیارکی رییس کل دادگس��تری اس��تان زنجان و دادستان سابق قزوین یکی 
ازکاندیدای احتمالی قزوین است ، اوازچهره های محبوب ، مردمی وپیگیرطارم 
سفلی اس��ت ، اودردادستانی خیلی شجاع بود وبا پیگیری اوبسیاری ازتضیع 
حق��وق عمومی جلو گیری ش��د .او برای کاندیدا ش��دن درقزوین احتیاج به 

استعفاء ندارد وبرخی از شخصیت های استانی ازاوحمایت می کنند.

مهندس حامد کبودوند برادرشهید احمد کبودوند است ،گویا اویکی ازجوان  �
ترین کاندیدای این دوره مجلس شورای اسامی خواهد بود، اوفعالیت خود را 
ازستاد انتخاباتی دکتراحمدی نژاد شروع کرد ه است و دردوره سوم درلیست 
اصولگرایان قرارداش��ت و توانست به شورای ش��هرراه پیدا کند ، اوهم اکنون 
ازس��وی آیت اله عابدینی بعنوان رییس ستاد بازسازی عتبات عالیات انتخاب 
شده است ، او دبیرجبهه پایداری دراستان قزوین می باشد ، این فعال سیاسی 
عاوه برکارفرهنگی درفضای مجازی نیز فعال می باشد ،اونیزیکی ازکاندیدهای 
احتمالی اصولگرایان درانتخابات مجلس درقزوین می باشد و از حمایت جوانان 

و دانشجویان برخورداراست.

فرج الله فصیح رامندی آزاده سرافرازکه درکارنامه خود ریاست سازمان بنیاد  �
شهید و امورایثارگران استان ، فرمانداربویین زهرا والبرز، ریاست شورای شهر 
دوره چهارم وعضو ش��ورای ش��هرپنجم و کاندیدای دوره نهم مجلس شورای 

اسامی ازحوزه قزوین بود که توانست رای بالای نیزکسب کند. 
اودر مصاحبه باهفته نامه نس��یم قزوین گف��ت : نمایندگان مجلس درحد و 
اندازه استان قزوین نیس��تند اودردوره گذشته نیزازحوزه بویین زهرا کاندیدا 

ش��د، اما بخاطروحدت جبهه اصولگرایان ازرقابت اس��تعفاء داد،اواگرازقزوین 
کاندیدای مجلس نش��ود باید مانند برخی افراد اس��تعفاء دهد ،اگرتصمیمش 
برای کاندیداتوری ازحوزه بویین زهرا باشد احتیاج به استعفاء ندارد، اونیز یکی 

ازکاندیدای احتمالی حوزه قزوین یا بویین زهرا خواهد بود.
درجبهه اصولگرایان نیزخبرهای زیادی به گوش می رسد برخی می گویند که 

مهندس محمد باقرآقاعلیخانی، علی فاح هم قصد آمدن دارند.

انتخابات درتاکستان ؛ 
بهم��ن طاهرخانی نماینده فعل��ی وعضو کمیس��یون قضایی مجلس که  �

س��ابقا رییس دادگستری قزوین والبرزبود ودرانتخابات گذشته درلیست امید 
قرارگرفت وبا حمایت علنی اصاح طلبان تاکستان ، امام جمعه این شهرآیت 
اله اس��امی، شیخ قدرت علیخانی و امیرطاهرخانی ائتاف برای تغیرتشکیل 

دادند وایشان توانست برمهندس رجب رحمانی  پیروز شود.
ایش��ان با فعالیت های گسترده ای که شروع کرده یکی ازکاندیدای انتخابات 
مجلس آینده در تاکستان خواهد بود اما برخی نارضایتی ها ازعملکرد مسولین 

تاکستان کاراورا برای انتخابات آینده سخت کرده است.

مهندس رجب رحمانی فرهنگی ودانش آموخته مهندسی کشاورزی است  �
، اوعاوه بر فرمانداری تاکس��تان،  س��ابقه 5 دوره نمایندگی مردم تاکستان 

درمجلس را دارد اوچند سال  دردیوان عالی محاسبات نیزمستشاربود.
رابطه عاطفی وکاری با مردم ، حل وفصل مشکات مردم واعتماد20 ساله مردم 
ازاو در اکثرانتخابات ها ازاویک ش��خصیت کاریزما ساخته است ، اودرچندین 
انتخابات مورد بی مهری برخی افراد اصولگرای تاکس��تان قرارگرفته است اما 
یک تنه توانمندی خود را به رخ رقیب کش��یده است اوتنها ترین وموثرترین 

چهره انتخاباتی آینده درمقابل مثلث اتحاد برای تغیراست .
رجب رحمانی درس��خت ترین بزنگاههای تاریخی با نطق های آتش��ین خود 
وف��ا داری خ��ود را به نظام وانقاب نش��ان داده اما رقبای اوازهیچ کوشش��ی 
فروگذارنخواهن��د کرد ت��ا او را ازگردونه انتخابات خارج کنند،اومحتمل ترین 

کاندیدای انتخابات آینده تاکستان خواهد بود.

امیرطاهرخانی هم یکی ازافرادی اس��ت که همه س��اله کاندیدا می شود ،  �
اوبعل��ت برخی مواضع اصاح طلبانه و حمایت از برخی س��ران محصور فتنه 
دردوره گذش��ته ازسوی ش��ورای نگهبان رد صاحیت شد اوسابقه یک دوره 
نمایندگی مردم تاکس��تان را نیزدر کارنامه خود دارد ، درگیری فیزیکی روح 
الله عباس��پوربا اودرمجلس او را خیلی زود برجس��ته کرد ، اوازاصاح طلبان 
شناسنامه دارتاکستان است، اونیزیکی از کاندیدای احتمالی تاکستان خواهد 

بود.

حجت الاس��ام دکترسید مهدی حس��ینی مدیرکل کتابخانه اسناد ملی  �
استان قزوین یکی ازروحانیون خوش نام نهاوند است که گرایش فکری اصاح 
طلبانه دارد، اونیزازفعالان ستاد کروبی وعضوحزب اعتماد ملی بود اما بعدازفتنه 
88  درصدا وسیما درمناظره ای مواضع انقابی خودرا نشان داد وحرکات فتنه 

گرانه را محکوم کرد. 
اختاف اوبا برخی هم فکران اصاح طلب سبب شده که اوعزمش را برای این 

دوره انتخابات جزم کند، اونیزیکی ازکاندیدای احتمالی تاکستان خواهد بود.

برخی محافل ازحجت الاس��ام عباس نظری قائم مقام س��ازمان تبلیغات  �
اس��امی نیز بعنوان کاندیدای  احتمالی این دوره یاد می کنند ویقینا افرادی 

دیگری هم دراین شهرستان برای انتخابات آینده کاندیدا خواهند شد.
دربویین زهرا چه خواهد گذشت...

روح الله عباس��پورفرهنگی، برادرش��هید وجانبازانق��اب، خودش نیزیکی  �
ازایثارگران دفاع مقدس اس��ت که دو دوره با رای قاطع مردم از حوزه بویین 

زهرا به مجلس شورای اسامی راه یافت.
عباس��پورچهره شناخته ش��ده ای است که فریادهای ش��جاعانه اودرمجلس 
ونگاه توس��عه محوروصنعتی اودربویین زهرا خیلی او را محبوب کرد، روح اله 
عباسپورسالها ی سال  است که درمقابل شیخ قدرت اله علیخانی دربویین زهرا 
عرض اندام می کند ، اویک بارش��یخ قدرت رادرانتخابات بویین زهرا شکست 
داده است ویک بارهم سبب شد تا شیخ قدرت حوزه انتخابیه خود را تغیردهد 
، عباسپوردرانتخابات دوره دهم هم با تفاوت رای بسیار ناچیزی زیر۳ هزار رای 
، میدان رقابت را به دوستان اصولگرای هم اتحاد باعلیخانی واگذارکرد اودراین 
دوره وضعیت خیلی خوب��ی دارد ،اگر اتفاق خاصی رخ ندهد وفرج اله فصیح 
رامندی ازبویین زهرا کاندیدای مجلس نشود یکی از برگ های برنده انتخابات 

آینده مجلس ازبویین زهرا وآوج خواهد بود.

روح الله بابای��ی صالح معروف به انقاب که هم اینک نماینده مردم بویین  �
زهرا درمجلس شورای اسامی وعضو کمیسیون اجتماعی مجلس دهم است 
اودرحقیقت اصولگراس��ت اوس��ابقه یک دوره ش��رکت درانتخابات را داشت ، 
درانتخابات مجلس دهم دردعوای بین ش��یخ قدرت وعباسپوراو نهایت سود 
خود را برد وجریان اصاح طلب بویین زهرا برای اینکه روح الله عباس��پوررای 
نیاورد حاضرش��دند که یک اصولگرا را بعنوان لیس��ت امید معرفی کنند اوبا 
حمایت ش��یخ قدرت دربویین زهرا توانس��ت با ۳000 رای از عباسپورپیشی 
بگیرد، اودرانتخابات سال 96 ازحامیان روحانی ولیست امید بود ایشان عاوه 
برحضوردرمحاف��ل اصاح طل��ب بویین زهرا دربرخ��ی ازتصمیمات مجلس 
استقال رای دارد ومطیع محض نبودن او کار را برای او سخت کرده واحتمال 
اینکه اصاح طلبان بویین زهرا کس دیگری غیرازایشان را انتخاب کنند خیلی 

زیاد است .

 برخی خبرها حاکیس��ت که علی رحمانی فرماندارفعلی بویین زهرا یکی  �
ازگزینه های جریان ش��یخ قدرت دربویین زهراس��ت هرچند شیخ قدرت و 
فرزندانش نهای��ت تاش را خواهند کرد تا ازخاندان علیخانی کس��ی را وارد 
میدان کنند اگرموفق نشدند طبق روال سابق به سراغ افراد دیگر خواهند رفت.

برخی نیزازآمدن یوس��ف کرمی  در بویین زهرا خبرمی دهند، ایشان نیز  �
سابقه رد صاحیت شورای نگهبان را دارد.
***

با توجه به شرایط بد اقتصادی ووضعیت بغرنجی که دولت روحانی درکشورایجاد 
کرده است مردم ازنمایندگان فعلی مجلس رضایت ندارند واقبال عمومی مردم 

به سمت وسوی افراد مستقل واصولگرا بیشترخواهد بود.
اگرطرح استانی شدن انتخابات تایید شود وضعیت بطورکلی متفاوت خواهد 
بود و ش��انس پیروزی با کسانی اس��ت که احزاب از آنها حمایت کنند وافراد 
کمتری خود را کاندیدا خواهند کرد وبه طبع تاش کمتری صورت می گیرد 
برای آوردن مردم پای صندوق رای  ومشارکت حداکثری  اتفاق نخواهد افتاد 
وانتخابات مهندسی شده  صورت می گیرد و صاحبان نام و پول ومورد حمایت 

احزاب بیشتررای مردم را جذب می کنند.
با حضور افراد ش��ناخته شده سیاس��ی و حضوربرخی کاندیدهای نسل جوان 
وخانم ها اینکه چه کسانی شانس دارند تا درلیست اصاح طلبان واصولگرایان 
قراربگیرند باید منتظر ماند اما با توجه به عملکرد دولت تدبیرو امید روحانی 
وحامیان آنها دراس��تان قزوین نش��ان میدهد که اصاح طلب��ان دراین دوره 
شانسی ندارندوازسوی اصولگرایان هم اگر به وحدت نرسند وکاندیدای خوب ، 
کارآمد ومورد قبول مردم را معرفی نکنندآنها نیزمانند گذشته شکست خواهند 

خورد. 
این سایه روشن های انتخابات ازقطعیت تام برخوردارنیست وهفته نامه نسیم 
قزوین بعنوان تحلیل مقدماتی بدان پرداخته است واحتمال اینکه افراد کاندیدا 

بشوند یا نشود زیاد است در آینده به تحلیل دقیق تری خواهیم پرداخت.  

نگاه تحلیلی هفته نامه نسیم قزوین ؛

سایه روشن های انتخابات 98 مجلس 
دراستان قزوین
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به گزارش خبرنگارما با حضور شهرام احمدپور فرماندار شهرستان آبیک، میر 
امینی امام جمعه شهر آبیک، صالحی سرپرست دفتر امور شهری و شوراهای 
استانداری، مهندس رضا طاهری مدیر عامل سازمان های همیاری شهرداری 
های اس��تان قزوین ، معاون عمرانی فرماندار، بخش��دار مرکزی شهرس��تان 
آبیک ، اعضای ش��ورای تامین، نیروه��ای نظامی، انتظامی و امنیتی، اعضای 
شورای اسامی ش��هر، و جمعی دیگر از مهمانان استانی و شهرستانی آیین 
تکریم و معارفه ش��هردار آبیک در سالن باران )مجتمع شهید آوینی( برگزار 

شد.  
در این مراس��م احمدپور فرماندار شهرستان آبیک در این مراسم اظهار کرد: 
امروز مدیریت ش��هری با حاش��یه های زیادی مواجهه اس��ت از جمله حوزه 
محله های حاشیه نشین، مسائل زیست محیطی و ... که این مسائل دغدغه 
های را به جود می آورد و حوزه مدیریت شهری را با چالشهایی مواجهه می 
کند که این چالش��ها هم فرصت است و هم تهدید و شورای شهر هم از این 

مسائل فارغ نیست.  
وی ادامه داد: تمامی شهروندان در واقع بخشی از مسائل و مشکاتشان خواه 
ناخواه در حوزه مس��ائل شهری اس��ت که می توان از این فرصت از دیدگاه 

خدمت به مردم نگاه کرد.  
فرماندار آبیک افزود: با نگاهی گذرا به س��یر تحول مدیریت ش��هری در کل 
استان و مقایسه آن با گذشته این نتیجه حاصل می شود که  تمامی مدیران 

شهری در حد وسع، توان خدمت نموده اند که جای تقدیر دارد 
 وی با بیان این موضوع که قطعاً در بین اعضای ش��ورای شهر تفاوت سایق 
با گرایش��ات مختلف وجود دارد تصریح کرد: با انتخاب ش��هردار فرصت آن 
رس��یده با انسجام و همدلی و همراه با مدیریت ش��هری در راستای عمران 
و آبادانی ش��هر قدم بردارید تا انتظارات مردم برآورده و تعهدات ش��وراهای 

اسامی به مردم زمین نماند.  
فرمان��دار آبیک ضمن اش��اره و تقدیر از انس��جام و همدل��ی بین مجموعه 
مدیریتی ، شورای تامین، نیروهای نظامی و انتظامی و امنیتی در شهرستان 
اظهار کرد: از این انسجام و همدلی خرسندیم و در راس این وفاق و همدلی 
وجود با برکت امام جمعه معزز ش��هر آبیک اس��ت که با همراهی در تمامی 

امور مشوق مجموعه مدیران شهرستان می باشند.  
وی خطاب به مدیریت ش��هری و شوراها تصریح کرد: از این وفاق و همدلی 

موجود در شهرستان نهایت استفاده را به جهت انجام وظایف، عملی نمودن 
تعهدات و رفاه شهروندان  استفاده نمایید.  

فرماندار آبیک همچنین خطاب به مدیریت ش��هری و ش��وراهای اس��امی 
تصریح کرد: اعتبار رای ش��ما به حضور مردم است، پاسخگوی مردم باشید، 
در راس��تای رفع مشکات آنان اهتمام ویژه داشته باشید و در حل مسائل از 

نظرات شهروندان استقبال نمایید.  
در ادامه حجت الاس��ام و المسلمین س��ید محمد حسینی میر امینی امام 
جمعه شهرس��تان آبیک مراس��م به  بیان وظایف شورا و ش��هردار پرداختو  
اظهار داشت: به نظر می رسد اتفاقات اخیر در شورای شهر بیشتر حاصل کم 
تجربگی دوس��تان بوده و امیدواریم در ادامه راه با همدلی و انس��جام بتوانند 

اقدامات موثرتری در شهر برای خدمتگزاری به مردم داشته باشند.
وی همچنین ضمن تش��کر از مهندس سعید آگش��ته شهردار قبلی و احمد 
محمدی و علیرضا منجم دو سرپرس��ت بعد از ایشان بابت اقدامات شایسته 
در شهر آبیک؛ برای مهندس فرشاد محمد حسینی در انجام وظایف خود به 

عنوان شهردار جدید در شهر آبیک آرزوی موفقیت نمود.
س��پس  مهندس صالحی سرپرس��ت اداره کل امور شهری استانداری قزوین 

در س��خنانی به تشریح وظایف مدیریت شهری و اولویت های آن پرداخت و 
افزود: فرشاد محمدحسینی از شهرداران با تجربه و پرتاش است که توانسته 

در شهر آبگرم اقدامات ارزنده ای داشته باشد 
صالحی ضمن تقدیر از شهرداران قبلی شهر آبیک عنوان داشت :  امیدواریم 
با همراهی اعضای شورا و مسئولان شهرستان آبیک اقدامات خوبی در شهر 
آبیک رقم بخورد چرا که شهروندان آبیک شایسته بهترین خدمت هستند. 
وی در پایان سخنان خود، حکم شهردار جدید آبیک را قرائت کرد و از سوی 

استاندار قزوین این حکم را به فرشاد محمد حسینی اعطا کرد.
سپس مهندس فرشاد محمد حسینی شهردار جدید آبیک نیز ضمن تشکر از 
امام جمعه ، فرماندار، اعضای شورای تامین، روسای ادارات و همه مسئولان 
و مدعوین جلسه از اعضای شورای شهر به جهت حسن اعتماد به خود تشکر 
کرده و اظهار داش��ت: مهندس سعید آگش��ته از دوستان خوب و شهرداران 

شایسته کشور می باشد که این دوستی و ارتباط ما ادامه خواهد داشت.
وی افزود: با کمک مس��ئولان و همکاران خودم در ش��هرداری آبیک س��عی 
خواهم کرد در خدمت به مردم از هیچ تاش��ی فروگذار نکنم و با تمام توان 

در خدمت مردم شهر خواهم بود.

محمد حسینی تاکید کرد : بنده برای شتاب بخشیدن به توسعه شهر آبیک 
دارای برنام��ه های کوتاه مدت ، میان مدت و بلند مدت هس��تم که تمامی 
این برنامه ها بر اس��اس زمان بندی تعیین ش��ده به مرحله اجراء گذاش��ته 

خواهد شد
ش��هردار آبیک با اعام اینکه ش��هروندان آبیک شایستگی  و لیاقت بهترین 
خدمت را دارند و با تمام توان در جهت خدمت به آنان گام برخواهیم داشت 
گفت : بنده با هم افزایی و همکاری و همراهی تمامی اعضای محترم شورای 
ش��هر که دغه دغه خدمت به مردم و ش��کوفایی ظرفیت های شهر را دارند 
در مدت خدمت گام های خوبی را در جهت عمران و آبادی ش��هر آبیک بر 

خواهیم داشت.
در ادامه مهندس آگشته شهردار سابق آبیک نیز به ارایه گزارشی از فعالیت 

های انجام شده در دوره مسئولیتش در شهرداری آبیک پرداخت 
در پایان مراس��م تکریم و معارفه ش��هردار قدیم و جدی��د آبیک از مهندس 
علیرضا منجم سرپرست ش��هرداری آبیک و احمد محمدی سرپرست قبلی 
به جهت تاش های ارزنده در این مدت مس��ئولیت  قدردانی و لوح تقدیری 

نیزاعطا شد.

اولین مرکز پرورش بز مورسیا در ایران افتتاح شد
درمراس��می با حضور حجتی وزیر جهادکش��اورزی اولین و بزرگترین مرکز 
پرورش بز مورس��یا در ایران افتتاح و به بهره برداری رس��ید.  این  واحد در 
شرکت کشت و صنعت مگسال  آبیک واقع شده که در آن 5000 هزار راس 
بز مورس��یا پرورش و نگهداری می ش��ود.  برای اجرای این مرکز  که سالانه 
قادر به تولید 2500 تن  ش��یر و 1600 تن گوشت قرمز است افزون بر 250 
میلیارد ریال هزینه ش��ده است که با بهره برداری از این واحد زمینه اشتغال 
۳2 نفر درمنطقه فراهم ش��د.  این واحد  ب��رای اولین بار مبادرت به واردات 

2000راس بز مولد مورس��یا از کش��ور اسپانیا کرده است.  ازویژگی های نژاد مذکور می توان به توان تولید شیرمناسب 
نس��بت به گونه های بومی اش��اره کرد که با ش��روع زاد آوری بزهای  این واحد بعنوان توزیع کننده نژاد مورس��یا در 
کشورخواهد شد.  گفتنی است با سفر وزیر جهاد کشاورزی به استان قزوین 1۳0طرح عمرانی - تولیدی کشاورزی به 

بهره برداری رسید.

ک�ولاک قزوین�ی ه�ا در مس�ابقات س�ه گان�ه 
دانشجویان کشور

نخستین  دوره مسابقات سه گانه دانشجویان علمی و کاربردی کشور در جزیره 
کیش با حضور 17 تیم از تاریخ 11 الی 1۳ بهمن ماه سال جاری برگزار شد. 

در بخش اول مس��ابقه مسافت 500 متر ش��نا دردریا بود. سپس 15 کیلومتر 
دوچرخه س��واری و در پایان ۳ کیلومتر دو برگزار شد. برای معرفی و شناخت 

نفرات برتر تایم مجموع سه رقابت محاسبه می شود.  در این مسابقات میثم رضایی از استان قزوین با اقتدار و فاصله زیاد 
نسبت به دیگر رقبا اول شد. رتبه دوم نیز به فرض اله رستمی ز قزوین رسید و نفر سوم سعید سعیدی از استان البرز شد.

در بخش تیمی مسابقات نیز تیم قزوین قهرمان این دوره از رقابت ها شد تیم خراسان رضوی نایب قهرمان و تیم دانشگاه 
زنجان نیز سوم شد.  تیم قزوین با حضور میثم رضائی لایه ، فرض اله رستمی، حمید نوروزی پلنگه و سعید آقالر و به سرپرستی 

محمد حسین خانی در این دوره از مسابقات حضور یافت.

روی خط خبر

 رییس حوزه قضایی 
بخش کوهین منصوب 

شد
در مراسمی که با حضور مسئولان قضایی 
اس��تان، مدیران و مردم ش��ریف کوهین 
برگزار ش��د، محمدرضا نجفی الموتی به 
سمت رییس حوزه قضایی بخش کوهین 

منصوب گردید.
به گزارش روابط عمومی دادگستری کل 
اس��تان قزوین، محمدرضا نجفی الموتی 
در این مراسم که در مسجد جامع بخش 
کوهین برگزار ش��د، گفت: تاش��مان در 
دادگاه عموم��ی بخ��ش کوهی��ن فص��ل 
خصومت، گره گش��ایی از مشکات مردم 
و تعامل سازنده با سایر دستگاه ها خواهد 
ب��ود و امی��دوارم بتوانیم در این مس��یر 
رضایت مردم ش��ریف این بخش و خدای 

متعال را جلب نماییم.
وی در ادامه افزود: روحیه مردم ش��ریف 
بخ��ش کوهین در بحث صلح و س��ازش 
بس��یار ب��الا اس��ت و ب��ه همی��ن خاطر 
امیدواریم و تاشمان بر این خواهد بود تا 
بس��یاری از پرونده های قضایی این حوزه 
با گذشت و مصالحه طرفین مختومه شود.

نجفی الموتی خاطرنش��ان ک��رد: صلح و 
سازش، تس��ریع در رسیدگی ها، برخورد 
قاطع با متخلف��ان، اس��تفاده از ظرفیت 
شورای حل اختاف و معتمدین از اهداف 
و اولوی��ت ه��ای کاری بن��ده در دادگاه 

عمومی بخش کوهین خواهد بود.
ریی��س دادگاه عمومی بخش کوهین در 
پایان اظهار داش��ت: امنیت و احس��اس 
امنیت لازمه هر جامعه بش��ری است که 
انشالله با تاش های همکاران دادگاه این 
بخ��ش و همراهی و همدل��ی مدیران و 
م��ردم کوهین بتوانیم این مهم را محقق 

نماییم.

خبر

رئیس کل دادگس��تری استان قزوین گفت: باید 
منتظر ش��د تا مرجع قضایی به صورت بی طرف 
پرونده تخلفات رخ داده در موضوع هفت سنگان 

را رسیدگی کند.
 حجت الاس��ام نورالله قدرتی درحاشیه جلسه 
ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری استان قزوین 
درجمع خبرن��گاران درباره پرونده زمین خواری 

هفت س��نگان اظهار کرد: پرون��ده زمین خواری 
منطقه هفت س��نگان مس��یر قانونی خود را طی 
می کن��د و پرونده ه��ای مرتبط ب��ا آن در تهران 

بررسی خواهد شد. 
وی اذعان کرد: از ریاست قوه قضائیه درخواست 
ش��ده تا کلیه پرونده های مربوط به این موضوع 
در دادس��رای کارکنان دولت در تهران ارائه شود 

تا شائبه طرفداری از کسی در آن ایجاد نشود. 
رئیس کل دادگس��تری قزوین ابراز کرد: از زمان 
ورودم به دادگستری قزوین رسیدگی به پرونده 

هف��ت س��نگان آغاز ش��د و طی ماه ه��ای اخیر 
تصمیم گرفتیم پرونده را به تهران ارسال کنیم.

وی عن��وان ک��رد: هفته گذش��ته نیز ع��اوه بر 
پرونده ه��ای گذش��ته ۳ پرونده مرب��وط به این 
زمین خواری به تهران ارس��ال ش��د تا به صورت 

همزمان به همه پرونده های رسیدگی شود.
این مسئول تصریح کرد: در موضوع رسیدگی به 
تخلفات رخ داده همه باید تس��لیم قانون باشند، 
دادس��رای کارکنان دولت پرونده های مربوط به 
کارکنان، قضات و اش��خاصی که در این پرونده 

مورد خطاب قرار دارند پیگیری و بررسی خواهد 
کرد.

وی بیان کرد: باید منتظر ش��د تا مرجع قضایی 
به ص��ورت بی طرف پرونده تخلف��ات رخ داده در 

موضوع هفت سنگان را رسیدگی کند.
قدرت��ی عنوان ک��رد: مش��خص نیس��ت زمان 
رس��یدگی به این پرونده چقدر طول می کش��د، 
پرونده هفت س��نگان چندین سال است که در 
دست بررسی است و نیازمند تحقیقات بیشتری 

است.

وی تاکی��د ک��رد: آی��ت الله عابدین��ی، نماینده 
ولی فقیه در اس��تان از جمله کس��انی اس��ت که 
خواستار رسیدگی عادلانه به این پرونده است و 
دستگاه قضایی تهران به صورت کاما بی طرفانه 

به این پرونده رسیدگی می کند.
رئیس کل دادگس��تری اس��تان قزوین در پایان 
بی��ان کرد: تعدادی از مدیران اس��تان هم از این 
زمین ها خریداری کرده اند که باید به مانند دیگر 
پرونده ها دفاعیات حقوقی و کیفری خود را ارائه 

کنند.

به مناسبت چهل سالگی انقلاب
11 طرح عمرانی در 
شهرک های صنعتی

 استان قزوین به بهره 
برداری می رسد

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قزوین 
گفت: ب��ه مناس��بت چهل س��الگی انقاب در 

ایام الله دهه مب��ارک فجر 11 طرح عمرانی در 
ش��هرک ها و نواحی صنعتی استان مورد بهره 

برداری قرار می گیرد.
حمیدرضا خانپ��ور افزود: برای اجرای این طرح 
ه��ا 1۴5 میلیارد ریال اعتبار از منابع ش��رکت 
ش��هرک های صنعتی استان قزوین صرف شده 

است.
وی اظهار داش��ت: ترمیم و بهسازی و آسفالت 
معابر ش��هرک صنعتی خرمدشت، گازرسانی به 
پارک لیا، تکمیل شبکه روشنایی ناحیه صنعتی 
اس��فرورین، م��دول دوم تصفیه خانه ش��هرک 
صنعتی کاسپین،تندیس ایثار و یادمان شهدا در 

ش��هرک صنعتی کاسپین، تکمیل شبکه توزیع 
آب مجتمع کارگاهی ش��هرک صنعتی آبیک و 
اجرای ش��بکه 20 کیلو ولت توزیع نیروی برق 
در ش��هرک صنعتی کاسپین از جمله این طرح 

ها هستند.
این مس��ئول همچنین اظهار داشت: در ایام الله 
دهه مبارک فجر همچنین پنج طرح عمرانی در 
شهرک ها و نواحی صنعتی استان قزوین کلنگ 
زنی و عملیات س��اخت آنها آغاز می ش��ود که 
برای آنها ۴0 میلیارد ریال اعتبار هزینه خواهد 

شد.
خانپور گفت: این طرح ها شامل احداث بخشی 

از ش��بکه فاضاب، خط انتقال و پمپاژ شهرک 
صنعت��ی لیا، اصاح ش��بکه فاضاب ش��هرک 
صنعتی آبیک،تکمیل ش��بکه برق هوایی ناحیه 
صنعت��ی الموت، اح��داث زهکش در ش��هرک 
صنعتی کاس��پین و اجرای توسعه شبکه آب در 

شهرک صنعتی لیا هستند.
وی اظهار داش��ت: شرکت شهرک های صنعتی 
به عنوان یکی از دس��تگاه های وزارت صنعت، 
معدن و تجارت وظیفه ایجاد زیرس��اخت های 
م��ورد نیاز بخش صنعت در قالب ش��هرک ها و 
نواحی صنعتی و جذب س��رمایه گ��ذار در این 

نقاط را برعهده دارد.

با حضور جمعی از مسئولان استان و شهرستان آبیک :

سکان هدایت شهرداری آبیک به فرشاد محمد حسینی سپرده  شد
فرشاد محمد حسینی شهردار آبیک :

شهروندان آبیک شایستگی  و لیاقت بهترین خدمت را دارند و با تمام توان در جهت خدمت به آنان گام برخواهیم داشت

 رئیس کل دادگستری استان قزوین:

پرونده هفت سنگان در تهران بررسی می شود
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از سوی دکتر صفری شهردار قزوین:

لایحه بودجه 783 میلیارد تومانی سال 98 شهرداری تقدیم شورای شهرقزوین شد

دکترعلی صفری ش��هردار قزوین درجلسه تقدیم بودجه س��ال 98 شهرداری 
قزوین به ش��ورای اسامي ش��هر گفت: ازاین که نظام جمهوری اسامي ایران 
درچهلمین س��ال پیروزی خود درقله سازندگی وپیشرفت قراردارد،خوشحالیم 

وامیدوارم درفضای همدلی وکار و تاش این رویه مستمرومستدام باشد. 
شهردارقزوین افزود: سند دیگری که دربودجه نویسی سال 98 ماک بود، برنامه 
راهبردی پنج س��اله دوم شهرداری است که با همکاری اعضای شورای اسامي 
ش��هر قزوین وهمکاران پر تاش شهرداري به ویژه  حوزه معاونت برنامه ریزی 
و توسعه سرمایه انسانی طی یک سال براساس شاخص های قابل رصد تنظیم 

شده است 
این مقام مسوول خاطرنشان کرد: یکی ازویژگی های بودجه 98، بودجه تلفیقی 

شهرداری و سازمان های آن است که حسابداری خزانه ای کلی تشکیل می شود 
وبراساس بودجه تلفیقی، حسابداری خزانه وکمیته تخصیص به سمت انضباط 

مالی شهرداری پیش برویم
دکتر صفری برنامه محور بودن را از ویژگی های مهم بودجه 98 برشمرد وگفت: 
برنامه راهبردی پنج ساله دوم شهرداری، کاما مشخص می کند که هر سازمان 
چه شاخصی را  با چه میزان رشد سالانه باید دراولویت قراردهد و درپایان برنامه 

باید چه وضعیتی داشته باشد  
این مقام مسوول با تاکید بر این که بودجه سال 98 براساس عملکرد مجموعه 
مدیریت ش��هری تدوین شده است، تصریح کرد: عملکرد بودجه 98 به صورت 

روزانه مشخص و قابل رصد است 
شهردارقزوین تاکید کرد: س��عی کردیم دربودجه سال 98، درراستای برقراری 
عدالت اجتماعی، توجه ویژه ای به نقاط کم برخوردارداشته باشیم  وبه زیرساخت 
های شهری کمک شایانی شده وتاش کردیم ارتقای چشمگیری درحوزه های 

مختلف داشته باشیم.
شهردارقزوین با بیان این که بودجه عمرانی و بودجه جاری سازمان آتش نشانی 
به ترتیب 270 و 1۳1 درصد رشد داشته است، تصریح کرد: علی رغم محدودیت 
های مجموعه مدیریت ش��هری، سعی کردیم زیرساخت هایی که بتواند شهررا 

ازخطرات احتمالی حفظ کند، دربودجه به صورت پررنگ در نظر بگیریم 
این مقام مس��وول با تاکی��د براتمام پروژه های نیمه تمام در س��ال 98 گفت: 
خوش��بختانه یکی از پروژه های بزرگ نیمه تمام شهرداری که پل امام رضا)ع( 
بود، شهروندان در چهل سالگي انقاب اسامي  شاهد بهره برداری آن خواهند 

بود 
دکتر صفری خاطرنش��ان کرد: بودجه سال 98 شهرداری قزوین 78۳ میلیارد 
تومان است که نسبت به بودجه سال 97، رشد 2۴.5 درصدی داشته که 2۳0 

میلیارد تومان آن هزینه های جاری و 55۳ میلیارد تومان هزینه های عمرانی 
است. 

این مقام مس��وول افزود: افزایش هزینه های عمرانی س��ال 98 نسبت به سال 
97، 28 درصد و هزینه های جاری سال 98 نسبت به سال 97 تنها 16 درصد 

افزایش داشته است.
وی خاطرنش��ان کرد: افزایش بودجه عمرانی نش��ان می دهد که ما به س��مت 

عمرانی شدن پیش رفتیم و افزایش هزینه های جاری را کاهش داده ایم  
شهردار قزوین در پایان تاکید کرد: مجموعه مدیریت شهری آمادگی کامل دارد 
تا در جلسات بررسی بودجه در شورای اسامی حضور داشته باشد تا بودجه ای 

به نفع مردم تصویب و اجرا شود

تعطیل�ی 2 ش�رکت متخل�ف حم�ل و نقلی 
شهرستان تاکستان 

درراس��تای اجرای دقی��ق قوانین و 
مق��ررات حمل و نقل ج��اده ای، در 
هجدهمین جلس��ه کمیسیون ماده 
12 اداره کل راه��داري و حم��ل و 
نقل جاده اي اس��تان قزوین احکام 
تعطیلی 2 شرکت حمل و نقل کالای 
جاده ای شهرستان تاکستان به مدت 

یک ماه صادر اجراء گردید
افش��ین پیرنون مدیرکل راهداري و 
حمل و نقل جاده اي اس��تان قزوین ضمن اع��ام عدم اغماض در برخورد با 
تخلفات متخلفین حمل و نقل جاده ای بیان داش��ت : جلس��ات کمیسیون 
ماده 12 با هدف رسیدگی به مشکات رانندگان در بخش تضییع حقوق آنان 
توسط برخی شرکت های حمل و نقل متخلف تشکیل می شود که این بار با 
توجه به تخلفات احصاء شده از سوی 2 شرکت حمل و نقل کالای شهرستان 
تاکستان به دلیل عدم رعایت قوانین و مقررات حمل و نقل عمومی جاده ای 
و تضییع حق��وق رانندگان و تخلفات صورت گرفته به مدت یک ماه تعطیل 

می گردند
وی افزود : در جلس��ه رس��یدگی به تخلفات انجام شده از شکات شرکت ها 
نیز در جلس��ه دعوت به عمل آمده و شکایت آنها مورد استماع قرار گرفت و 

رسیدگی به شکایات در حضور شاکی مربوطه صورت پذیرفت

مهندس حسین پیله فروشها به عنوان
 سرپرست مخابرات منطقه قزوین منصوب شد

با حضورمهندس یافتیان عضو هیئت مدیره ش��رکت، مهندس شیوا مدیرکل 
دفت��ر مدیرعامل، مهندس بیدخام مدیرکل رواب��ط عمومی و امور بین الملل 
وجمعی از مدیران و روسای ادارات مخابرات منطقه قزوین برگزار شد، مهندس 

حسین پیله فروشها به عنوان سرپرست مخابرات  منطقه قزوین منصوب شد
مهندس یافتیان با اشاره این که مخابرات ایران به استان قزوین نگاه ویژه ای 
چه به لحاظ اقتصادی و چه به لحاظ نیروهای انس��انی دارد افزود: قزوین به 
لحاظ شاخصهای مخابراتی جزو 10استان برتر کشور است و این مهم نشان از 

ظرفیتهای موجود برای انجام فعالیتهای بزرگتر در استان می باشد.
در ادامه ی این مراسم مهندس مبادرثانی ضمن قدردانی ازهمراهی وهمدلی 
کارکنان مخابرات منطقه قزوین گف��ت: درآغاز تصدی مدیریتش ، مخابرات 
منطقه ی قزوین در ارزیابی راهبرد در رتبه 2۳ کشوری بوده است وبا تاش 
مجدانه ی مجموعه کارکنان مخابرات منطقه ی قزوین در حال حاضر در رتبه 

9 کشوری می باشیم.
در ادامه ی این مراسم مهندس پیله فروشها ابراز امیدواری کرد که به همت 
مجموع��ه مخاب��رات منطقه ی قزوین و حمایت مخابرات ای��ران ،برنامه ها و 
استراتژی های مخابراتی به نحو احسن و در راستای ارائه ی خدمات بهینه به 

هم استانی ها ، مثمر ثمر گردد.

مدیر کل راه و شهرسازی استان قزوین:

تخصیص 7۶7میلیارد ریال
به حوزه بازآفرینی مسکن محلات  شهرهای 

بالای 50 هزارنفر
مدیر کل راه و شهرس��ازی اس��تان 
قزوی��ن گفت: امس��ال 767 میلیارد 
ریال تس��هیات در حوزه بازآفرینی 
شهرهای بالای 50 هزار نفر جمعیت 
و مسکن محات در نظر گرفته شده 

بود که به استان تخصیص یافت.
مهندس مسعود حق لطفی درسومین 
راه و  جلس��ه ش��ورای هماهنگ��ی 
شهرسازی استان قزوین که در اداره 
کل راه و شهرسازی استان برگزارشد 
افزود: می��زان اعتبارات حوزه بازآفرینی درنظرگرفته ش��ده از محل صندوق 
توس��عه ملی برای ش��هرهای بالای 50 هزار نفر جمعیت استان بالغ بر۳۴7 
میلیارد ریال و اعتبارات بانکی برای احداث مس��کن در محات بازآفرینی نیز 

۴20 میلیارد ریال می باشد.
وی افزود: برنامه آماده سازی اراضی مورد نظر جهت احداث واحدهای جدید 
مس��کن اقش��ار کم درآمد حوزه بازآفرینی نیز به ادارات کل راه و شهرسازی 

کشورنیز اباغ شده است.

ه�ادی طاهرخانی سرپرس�ت س�ازمان همیاری 
شهرداری های استان  قزوین شد

عبدالمحمد زاهدی استاندار قزوین با صدور حکمی هادی طاهرخانی را به سمت 
سرپرست سازمان همیاری شهرداری های استان منصوب کرد.

در بخشی ازحکم عبدالمحمد زاهدی  استاندار قزوین خطاب به هادی طاهرخانی 
آمده است، نظربه تعهد، شایستگی و تجارب مؤثر و به موجب این اباغ به عنوان 

سرپرست سازمان همیاری شهرداری  های استان منصوب می شوید.
وی درادامه آورده اس��ت: توفیق روز افزونت��ان را درپیروی ازمنویات رهبر معظم 
انقاب اس��امی حضرت آیت  الله العظمی خامن��ه ای )مدظله العالی( در جهت 
پیشبرد اهداف متعالی نظام مقدس جمهوری اسامی ایران و سیاست  ها و برنامه  

های دولت تدبیر و امید از درگاه پروردگار قادر متعال خواستارم.
هادی طاهرخانی پیش تراز این مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان قزوین بود و مسئولیت سازمان همیاری 

شهرداری های استان قزوین نیزبرعهده رضا طاهری بود که  به سمت فرماندار تاکستان منصوب شد.

 بهره برداری از121طرح شرکت توزیع نیروی 
برق استان قزوین دردهه فجر

 مهندس سعید بهادیوندچگینی مدیر عامل شرکت توزیع برق استان قزوین گفت 
: با تاش کارکنان شرکت توزیع نیروی برق وبه منظورخدمات رسانی بیشتر به 
مردم شریف اس��تان دردهه مبارک فجروهمزمان با چهلمین سالگرد پیروزی 
انقاب ش��کوهمند اسامی ایران ودرس��ال حمایت ازکالای ایرانی،  121 طرح 
شرکت توزیع با هزینه ای بالغ بر228میلیارد و 600میلیون ریال درشهرستانهای 
) قزوین ، آوج ، البرز ، تاکس��تان ، بوئین زهرا ، آبیک و ش��هرمحمدیه ( به بهره 

برداری می رسد .
این پروژه ها درقالب توسعه واحداث ، نیرورسانی ، اصاح و بهینه سازی ، برق 

رسانی روستایی ، روشنایی معابر، رفع ضعف ولتاژ ، مسکن مهر، و.... می باشد
از پروژه های مذکوردرشهرستان قزوین ۳0 ، تاکستان 26، آبیک 10، آوج 5 ، البرز 16، بوئین زهرا 1۴، محمدیه 20 پروژه به 

بهره برداری خواهد رسید .

حسین نجفی 

آغازین  س��مبل  چهل 
تکام��ل، مظهر کمال، 
اعام  پختگ��ی،  جلوه 
گذاشتن  س��ر  پش��ت 
ونادانی،  خامی  مرحله 
مرحل��ه  نخس��تین 
هوش��یاری، بی گداربه 
رمزع��دم  ن��زدن،  آب 
انسان  اس��ت،  تعجیل 
درادوارگذش��ته  ه��ا 
مج��ذوب رازو رمزنهفته اعداد بودند به طوریکه علم جفر که 

بر پایه اعداد و حروف استواراست متولد می شود.
قارون هاک شد که چهل خانه گنج داشت

نوشین روان نمرد که نام بدی گذاشت
انق��اب ما ب��ه دلایل مختل��ف ازحیث قدمت ب��ه نقطه امن 

رسیده است.
به صورت آدمی شد قطره آب

که چهل روزی قراراندررحم ماند
درحقیقت چهل س��مبل آغازین تکام��ل، مظهر کمال، جلوه 
پختگی، اعام پش��ت س��ر گذاش��تن مرحله خامی ونادانی، 
نخس��تین مرحله هوش��یاری، بی گداربه آب نزدن، رمزعدم 
تعجیل است، انسان ها درادوارگذشته مجذوب رازو رمزنهفته 

اع��داد بودند به طوریکه علم جف��ر که بر پایه اعداد و حروف 
استواراست متولد می شود.

عدد چهل درگذش��ته مثل« چهل پلّکان آب انبارهای قدیم، 
چهل دختران، چله گرفتن، چهل شب میقات حضرت موسی 
)ع(، چهل ش��بانه روزطوفان زمان حض��رت نوح )ع(، چهل 
س��ال گریه حض��رت یعقوب )ع( ب��رای پس��رش، اکثرانبیاء 
درچهل سالگیش��ان مبعوث ش��دند مثل پیامبراعظم )ص(، 
حفظ چهل حدیث، اربعین حس��ینی، س��یما حضرت مهدی 
)ع( مثل جوان چهل س��اله، عصای احتیاط درچهل سالگی، 

چهل چهارشنبه مسجد مقدس جمکران و ...
بدیدم رهروی درسرزمینی       همی گفت این معما با قرینی

که ای صوفی شراب آنگه توان ساخت
که درشیشه بماند اربعینی

حال ما چهل س��ال انقاب را پش��ت س��ر م��ی گذاریم ولی 
ضمانتی ندارد که تا آخرهمین باشد بلکه ادامه آن به رفتارما 
بس��تگی دارد، این انقاب یقینا نوید وصل به انقاب جهانی 
حضرت مهدی )ع( اس��ت و این را کرارا از بزرگان شنیدیم ، 

منتها به شرطُها و شروطُها،
مثا ما دیدیم انقاب مصربا آن تمدن وقدمت تاریخی و گروه 
ریشه داری مثل اخوان المسلمین ولی نتوانستند جشن یک 
ساله برای انقابش��ان بگیرند و اکثرسران آنها سریکسال در 

قفس های نرده ای بودند. فاعتبروا یا...
روزگاری گر به کامت گشت روز روزگار
باد درغبغب نیفکن ورنه خوارت میکند

به کوری چشم بد خواهان ما چهلمین سال انقابمان راجشن 
م��ی گیریم ولی با نا رضایتی ازعملکرد بعضی از کارگزاران و 
مدیران، س��نگ ریزه گرچه ریز است ولی درکفش باشد ما را 

از راه رفتن باز می دارد
قدرنوش ازنیش زنبورعسل پیدا شود
ارزش ما پای میزان عمل پیدا شود

دولت هردولتی ازدست رنج ملت است
دولت ارظالم شود داد ازملل پیدا شود

بزرگترین مانع ما درتس��ریع اهداف انقاب مدیرانی هستند 
که نه انقابیند و نه انقابی فکر می کنند و نه انقابی عمل.

هردولتی که ملت خود را ستم کند
ملت چو ریشه اورا قلم کند

مو را چنان به راحتی ازماست می کشد
بی آنکه ذره ای ازقدح ماست کم کند

متاس��فانه دولت فعلی درگذش��تن ازخطوط قرمزسابقه دارد 
وش��اخص تری��ن آن بحث برجام اس��ت که ازس��وی دولت 
هیچکس پاسخگو نیست تازه پرشتاب ترازگذشته هم حرکت 
می کند امریکا نش��د، اروپا!، وبرای سرپوش گذاشتن به این 
خیانت کشوررا ه روزبا یک بحث حاشیه ای درگیر می کنند، 
که آخرینش صحبت های رئیس جمهوری درجمع کارکنان 
وزارت ارتباطات بود، آیا بوی نفاق به مشام شما نمی رسد؟! 
ول��ی این س��که روی یگری هم دارد فقط بای��د بفهمیم چه 
کاسه ای زیرنیم کاسه هست، گرچه همراهی این حرکت ها 

برای دلسوزان نظام کاما روشن است

امروزعمق زخم یقین بیشترشده
چشمان اشکباروحزین بیشتر شده

حضرت آقا فرمودند: مش��کات کش��ورنه ازدشمنی دشمنان 
بلکه به دلیل کم کاری وس��وء مدیریت اس��ت، بازحضرت آقا 
درجای��ی فرمودند )مضمون(: اطاع��ت ازولی درمحکمات که 

هنرنیست اگر درمتشابهات اطاعت کردی..
امروزمتاسفانه درمقابل محکمات ولایت می ایستند که بحث 
برجام بارزترین آنهاست چه درباره آمریکا و چه درباره اروپا.

ترس چون آید شجاعت را فراری می دهد
شیرهم گردرقفس افتد سواری می دهد

گریه مظلوم رمزخنده ظالم بود
قدرت طغیان سیل ابربهاری می دهد

مقام معظم رهبری فرمودند: نس��بت به اوضاع ما اصا نگران 
نباشید، هیچکس هیچ غلطی نمی تواند بکند، مطمئن باشید 
هی��چ تردیدی هم دراین جهت وجود ن��دارد، این را به همه 

بگوئید )خداراشکر( فاعتبروا...
پ��س قطارانقاب پس ازحدود چهل س��ال همچنان درحال 

حرکت است
رمزخاموشی آتش برخلیل بت شکن

متکی بررحمت ولطف خدا گردیدن است
الهم عجل لولیک الفرج،

روح شهدا وامام شهدا شاد
عمربا برکت مقام معظم رهبری بلند

دشمنان و بدخواهان نظام نابود انشاء الله.

خبر

در اغلب ش��هر ه��ای کش��ور بر اس��اس مصوبه   
شورای ترافیک اس��تان ها و شهرستان ها  ،تردد 
خودروهای س��نگین اعم از کامی��ون و تریلی در 
داخل ش��هر ها بخصوص از ساعت 6 صبح تا 21 
ش��ب ممنوع اس��ت . و با متخلفان و خودروهای 
س��نگینی که این مصوبه را رعایت نکنند  برخورد 
شده و  خودروهای متخلف توقیف و به پارکینگ 

هدایت می شود. 
اجرای این طرح  از  آلودگی هوا و آلودگی صوتی 
جلوگیری می کند و همچنین  تس��هیل در تردد 
ش��هروندان، بهبود ترافیک شهری و آرامش مردم 
و حفظ زیرساخت های شهری را به همراه خواهد 

داشت. 
اما متاسفانه شهروندان  بوئین زهرا در تمام طول 
شبانه روز ش��اهد تردد کامیون و تریلی در معابر 
اصلی ش��هر بویژه در بلوار ام��ام )ره(  که یکی از 
شریان های اصلی و پر ترافیک شهر محسوب می 

باشد؛  هستند .
رانن��دگان کامیون و تریلی ها  ب��دون نگرانی و با 
خیال آسوده معابر اصلی شهربوئین زهرا بخصوص 
بل��وار امام )ره( را محل جولان و تاخت و تاز خود 
قرارداده اند و محموله های  شن و ماسه و  خاک 
های معدنی را که از معادن  روس��تا های همجوار 

بارگیری کرده اند ؛ از مرکز شهر عبورمی دهند.
لذا شهروندان بوئین زهرا ازاعضای  شورای ترافیک 
شهرستان بوئین زهرا درخواست دارند اگر مصوبه 
ی در خصوص ممنوعیت تردد کامیون ها و تریلی  
ه��ا وجود ندارد در اولین جلس��ه خود نس��بت به 
مطالبه شهروندان در خصوص ممنوعیت و سامان 
دهی ت��ردد کامیون ها و تریلی ه��ا اقدام لازم را 
انجام دهند و اگر مصوبه ی برای ممنوعیت تردد 
کامی��ون و تریلی ها  در داخل ش��هر وجود دارد،  
نظارت دقیق تری  در جهت  اجرای مصوبات خود 

داشته باشند.
البت��ه از اج��رای ممنوعی��ت پارک خ��ودرو های 
س��نگین در داخل شهر و هدایت آنها به پارکینگ 
بیرون ش��هر تقدیر و تش��کر می گ��ردد؛  هرچند 
ب��ر اجرای ای��ن طرح و مصوبه خ��وب نیز نظارت 

بیشتری لازم است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان قزوین گفت: با تاسیس 
ش��رکت های آب و فاضاب  درس��ال 1۳72 که خود محصول 
انقاب اس��امی و به جهت ارائه خدمات مطلوب تر آب و ایجاد 
شبکه های جمع آوری و تصفیه فاضاب بود، هم اکنون جمعیت 
شهری اس��تان دربخش دسترسی به آب ش��رب 100 درصد و 
دربخش ایجاد ش��بکه های جمع آوری و تصفیه فاضاب به 6۳ 

درصد رسیده است.
مهندس داراب بیرنوندی افزود: درپیش از انقاب دربخش شبکه 
های جمع آوری و احداث تصفیه خانه های فاضاب هیچ اقدامی 
صورت نگرفته ب��ود درحالی که هم اکنون این اس��تان دارای6 
باب تصفیه خانه فعال ودرح��ال بهره برداری با 1۳72 کیلومتر 
شبکه خطوط انتقال و جمع آوری فاضاب با 2۴7 هزار مشترک 
انشعاب فاضاب بوده که معادل 6۳درصد جمعیت شهری است.

مهندس بیرنوندی مدیرعامل این ش��رکت س��پس با اش��اره به 
پوشش 100درصدی جمعیت ش��هری استان در بهره مندی و 
دسترسی آب شرب سالم وبهداش��تی گفت: بیش از ۳02 هزار 
انشعاب آب به مردم واگذار شده که این رقم دربدوپیروزی انقاب 

تنها 20 هزار فقره بود.
وی تصریح کرد: هم اکنون 27 شهراس��تان تحت پوش��ش این 
ش��رکت بوده وکه در بدو تاسیس شرکت در سال 1۳72 حجم 
مخازن قابل بهره ب��رداری تنها ۳۳ هزار مترمکعب بود ولی هم 
اکنون مخازن آب ش��رب به حجم 280هزارمترمکعب رس��یده 

است.
وی اضاف��ه کرد: درپی��ش ازانقاب به دلیل ضعف درسیس��تم 
تولید وتوزیع آب ش��رب، شاهد قطعی آب گسترده، نوبت بندی 
وسایرمشکات بودیم که خوشبختانه با اقدامات مناسب زیربنایی 
صورت گرفته به ویژه با تاس��یس ش��رکت های آب وفاضاب، 

دسترسی مردم به آب شرب مستمروشبانه روزی شده است.
 وی خاطرنش��ان ک��رد: در حال حاضر برای تامین آب ش��رب 
ش��هری استان قزوین از 162 حلقه چاه در مدارو 2 هزار و 191 
کیلومترشبکه اصلی وخطوط انتقال و 26 باب ایستگاه پمپاژ با 
ظرفیت ۳22 هزار 800 مترمکعب درشبانه روزاستفاده می شود.

چهلمین سال انقلابمان راجشن می گیریم ولی با نا رضایتی ازعملکرد بعضی از کارگزاران
جولان کامیون و تریلی در سنگ ریزه ریز است ولی..

معابر اصلی شهر بوئین زهرا  

مهندس بیرانودی مدیر عامل شرکت آب وفاضلاب استان قزوین:

واگذاری302 هزار انشعاب آب 
به مردم استان قزوین

بیش از 3۰2 هزار انشعاب آب به مردم استان قزوین 
واگذار شده که این رقم در بدوپیروزی انقلاب تنها 

2۰ هزار فقره بود

ولی اله حسین زادهآوای شهر
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استاندار قزوین در بازدید از شرکت فولاد خرمدشت، با قدردانی از تاش های مدیران این 
واحد صنعتی در کمک به صنعت فولاد کشور، درخصوص حمایت از این واحد تولیدی 
قول مساعدت داد و افزود: عزم دولت برای حمایت از صنایع و واحدهای تولیدی استان 

جدی است.
عبدالمحمد زاه��دی در این بازدید که مع��اون اقتصادی اس��تانداری قزوین، فرماندار 
تاکس��تان، مدیرعامل شرکت ش��هرک های صنعتی، رییس سازمان صنعت و جمعی 
از مدیران اقتصادی اس��تان وی را همراهی می کردند، با بیان اینکه ش��هرک صنعتی 
خرمدشت در شهرستان تاکستان با سه هزارهکتار مساحت یکی از شهرک های صنعتی 
بزرگ کشوراست، افزود: ۳25 هکتار این شهرک آماده سازی شده است و مابقی آن نیز 

به تدریج برای واگذاری به سرمایه گذاران آماده خواهد شد.
وی گفت: تاسیسات و خدمات لازم ازقبیل آب، برق و گاز دراین شهرک تامین شده است 

و مشکل خاصی از نظر زیرساخت در آن وجود ندارد.
زاهدی با بیان اینکه امتیاز این ش��هرک معافیت مالیاتی 1۳ س��اله اس��ت، اضافه کرد: 
واحدهای تولیدی مستقر در این شهرک از زمان بهره برداری تا 1۳ سال مالیاتی پرداخت 
نخواهند کرد و همین معافیت مالیاتی عامل جذب بسیاری از واحدهای تولیدی بزرگ به 

شهرک صنعتی خرمدشت شده است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به حمایت از واحدهای تولیدی مستقر در 
این شهرک، گفت: با توجه به شرایط اقتصادی کشور و تحریم های دشمنان عزم دولت 

برای حمایت از صنایع و واحدهای تولیدی استان جدی است.
زاهدی افزود: در همین راس��تا بخش نامه ها و دس��تورالعمل های خوبی برای حمایت 
از واحدهای تولیدی صادر ش��ده اس��ت تا بتوان با سرعت و جدیت بیشتری برای حل 

مشکات واحدهای تولیدی اقدام کرد.
اس��تاندار قزوین با اشاره به مهم ترین حمایت های ممکن از واحدهای تولیدی، افزود: 
تخصیص معافیت مالیاتی،پرداخت تسهیات بانکی، تامین سرمایه در گردش برای طرح 
های توسعه و رفع مشکات تامین اجتماعی و مالیاتی واحدهای تولیدی از جمله اقدامات 

دولت برای حمایت از صنایع است.

زاهدی همچنین با قدردانی از تاش های مدیران شرکت فولاد خرمدشت تاکستان در 
خصوص تولیدات پر حجم این واحد و کمک به صنعت فولاد کشور، از عزم دولت برای 

حمایت از صنایع و واحدهای تولیدی استان خبر داد.
مدیرعامل ش��رکت فولاد خرمدشت نیز در حاشیه این بازدید، در گفت وگو با خبرنگار 
تابان، با اشاره به تاریخچه فعالیت این مجموعه صنعتی، گفت: این شرکت در سال1۳91 
در زمینی به مس��احت ۳0 هزارمترمربع تاسیس ش��د و هم اکنون با 5 مگاوات برق و 

امکانات کامل اقدام به تولید محصولات فولادی )میلگرد( باکیفیت می کند.
مهندس مجید سعیدیان افزود: شرکت فولاد خرمدشت تاکستان پس از تاسیس در سال 
های گذشته و وجود مشکات ارزی، با همدلی مجموعه کارکنان این شرکت، توانست 
از بحران ها عبور کند تا جایی که امس��ال به جایگاه بالایی در میزان تولید فولاد یعنی 

20هزارتن در ماه دست یافته ایم.
رئیس هیأت مدیره ش��رکت فولاد خرمدش��ت تاکستان با بیان اینکه اوایل امسال، این 
شرکت با 70 نفر نیرو در دو شیفت مشغول به کار بود و در حال حاضر این تعداد به 150 

نفر رسیده است، گفت: هدف ما این است که در این منطقه محروم حتی اگر بتوانیم یک 
نفر را هم مشغول به کار کنیم اتفاق خوبی خواهد افتاد.

وی با اشاره به عدم استفاده از تسهیات سامانه بهین یاب خاطرنشان کرد: برای تهیه 
ماشین آلات، از بانک صنعت و معدن تسهیات دریافت کرده ایم و شرکت در حال حاضر 

بدهی دیگری ندارد.
مدیرعامل شرکت فولاد خرمدشت تاکستان در خصوص ظرفیت تولید این مجموعه نیز 
گفت: ظرفیت تولید اسمی شرکت ۳00هزار تن در سال است ولی  در حال حاضر200 

هزار تن تولید می کنیم.
مهندس سعیدیان با بیان اینکه خط تولید جدید این شرکت در آینده ای نزدیک آغاز به 
کار خواهد کرد، از تولید کاف در س��ایز 5٫5 و 6٫5 در این شرکت خبر داد و تصریح 
کرد: با راه اندازی این خط تولید جدید، زمینه اشتغال 150نفر دیگر در شرکت فراهم 

خواهد شد.
این مدیر صنعتی، مقصد محصولات تولیدی این ش��رکت را که به گفته وی از بهترین 

کیفیت برخوردار است، کشورهای عراق، افغانستان، گرجستان، ترکیه و پاکستان عنوان 
کرد.

مهندس س��عیدیان همچنین در پاسخ به س��وال خبرنگار تابان که از وی درخصوص 
مشکات این شرکت در پی نوسانات قیمت ارز پرسید، حمایت دولت از واحدهای تولیدی 
را دربحث صادرات خواستار شد و با بیان اینکه دولت در قالب اعطای سرمایه در گردش 
ارزان قیمت، باید از صادرات حمایت کند، گفت: نوسانات قیمت ارز، صادرات را با مشکل 
مواجه کرد چرا که باید حتما ارز ناشی از صادرات به دولت بازگردانده شود و با توجه به 

نرخ خرید فولاد، این امر ضرروزیان شرکت را باعث شده است.
وی تاکید کرد: اگر دولت در بحث صادرات، ازش��رکت های تولیدی و صنعتی از جمله 
شرکت فولاد خرمدشت تاکس��تان حمایت کند، چشم انداز خوبی برای صنعت فولاد 

وجود خواهد داشت.
مهندس سعیدیان، سرمایه درگردش و تسهیات ارزان  قیمت را نیاز ضروری این شرکت 
برشمرد و با بیان اینکه سرمایه در گردش گران  قیمت به درد ما نمی خورد، افزود: چراکه 
سرمایه درگردش گران  قیمت موجب زمین گیر شدن وعدم فعالیت واحدهای تولیدی 

می شود وهرچه قدر تولید و اشتغال بیشتر شود، مردم هم راحت تر زندگی می کنند.
این مدیر صنعتی با اشاره به نیاز مبرم کشورهای همسایه به محصول فولاد افزود: باتوجه 
به اینکه کش��ورهایی مانند عراق، سوریه و افغانستان در مجاورت ما تا چند سال دیگر 
قادر به تولید این محصول نیستند، از مسوولان می خواهیم راه صادرات به این کشورها 

را باز کنند.
وی با بیان اینکه کل مواد اولیه شمش فولادی این شرکت تولید داخل است، خاطرنشان 
کرد: کیفیت مواد اولیه این شرکت مطلوب است و به همین علت هم محصول نهایی مورد 

رضایت مصرف کنندگان قرار گرفته است.
سعیدیان در خصوص بازدید استاندار و مدیران استان از این شرکت هم گفت: این بازدید 
بسیار راهگشا بود و طی آن استاندار و معاون اقتصادی ایشان در زمینه رفع موانع تولید 

قول مساعدت دادند.

زاهدی استاندار قزوین در بازدید از شرکت فولاد خرمدشت تاکستان:

عزم دولت برای حمایت از صنایع و واحدهای تولیدی استان جدی است
مهندس سعیدیان مدیرعامل شرکت فولاد خرمدشت:

همواره در مسیر اشتغالزایی و تولیدات باکیفیت و پیشرفت کار قدم بر می داریم

ش�هربوئین زهرا با کمک ش�هردارواعضای توانمند شورای شهر روبه 
توسعه وپیشرفت است وبا هدف جذب سرمایه گذاربرای اجرا و ایجاد 
مراکز خدمت رسان و تفریحی بارقه امید را در دلها زنده کرده است .
 س�ازماندهی معضل آب های سطحی ش�هر، حل معضل محورشهید 
بهشتی ، احدات زیباترین مسیرسلامت کشوروالبته وداع شهر بوئین 
زهرا با محرومیت تاریخی اش از سرمایه گذاری های استانی ومنطقه 
ای، چهارسرفصل مهمی هستند که به زودی با اجرایی شدن آنها، این 

شهر، بسترتحولات چشمگیری خواهد شد. 
دکترحسین غیاثوند ش�هردارجوان وخوش فکرو توانمند بوئین زهرا 
که طراح  برنامه ها توس�عه محورشهربوئین زهراست درگفتگویی به 

تشریح این برنامه ها و معرفی پروژه ها پرداخت.

ب�رای ایام الله ده�ه فجرآیا پروژه ای برای افتت�اح  ویا کلنگ زنی   
دارید؟

پروژه های متعددی دراین ایام ازسوی شهرداری بوئین زهرا افتتاح ویا کلنگ 
زنی خواهند شد که افتتاح مرکزکارآفرینی بانوان یکی ازاین پروژه هاست 
که  80 نفرازبانوان سرپرست خانواردراین مرکزودرزمینه بافت قالی وگلیم، 

ساخت صنایع دستی وفعالیت خواهند کرد.
پروژه بعدی افتتاح فازیک جاده سامت است به طول 6 کلیومتر که جدول 
کش��ی ومناسب س��ازی معابرآن به طول ۴ کیلومترانجام شده وروشنایی 
های مسیرنیزروبه اتمام اس��ت، ضمن اینکه روشنایی تمام طول مسیر 6 
کیلومتری این پروژه توس��ط شهرداری بوئین زهرا به صورت کاما زیبا وبا 
قیمت بسیارمناسب انجام شده است، کابل ودیگراقام مورد نیازنیزتوسط 

شهرداری تهیه وتعبیه شده است. 
وی اف��زود: امیدواری��م اداره ب��رق نیزترانس مس��یررا دراختیارما قراردهد 
واگرش��رایط جوی به ما اجازه دهد در500 مترابتدای مس��یر، بتن غلتکی 
کارخواهیم کرد که تکنولوژی بروزاست. خوشبختانه پس ازاینکه شهرداری 
این کاررا انجام داد دانش��گاههای استان نیزبه تاسیس شرکت های دانش 
بنیان اقدام کردندکه تولید بتن غلتکی ازآن جمله است وخداوند را شاکریم 
که شهرداری بوئین زهرا درزمینه کارعلمی توانسته برای دانشگاه های استان 

الگوسازی کند
دراوایل تابستان سال 98 تمام مسیر 6 کیلومتری بتن ریزی ودرهمین سال 
نیزمسیرمبله خواهد شد، درواقع  ما امسال جدول کشی ، روشنایی وبتن 

ریزی نمادین را دردستورکار قرارداده ایم.
ضمنا اگراعتبارات یاری کند، این مسیرزیباترین مسیر سامت کشورخواهد 
شد و بنده حاضرم ازاین ادعا دفاع کنم چون هم طول وشیب مناسبی دارد 
و هم درهر 500 مترآن تعدادی جاذبه های خاص برای مسیر طراحی شده 
است ، درمجموع برای جاده سامت تاکنون یک و نیم میلیارد تومان هزینه 

شده است.
پروژه  دیگری که کلنگ زنی خواهد ش��د، پروژه پمپ بنزین ش��هربوئین 
زهراس��ت که به صورت س��رمایه گذاری دراین طرح ورود کرده ایم، کلیه 
مجوزات اخذ ش��ده وطرح درشورای شهر است که امیدواریم پس ازارجاع 
طرح به فرمانداری دردهه فجرکلنگ زنی این پمپ بنزین را شاهد باشیم  

و۴ میلیارد تومان رقم سرمایه گذاری این پروژه می باشد
پروژه بعدی کلنگ زنی وآغازعملیات اجرایی شهربازی ومرکز تفریحی بزرگ 

شهربوئین زهرا درمحل پارک بعثت فعلی است که قرارداد سرمایه گذاری 
این پروژه که درصحن ش��ورا تصویب ش��ده، 5 میلیارد تومان است که با 

مشارکت بخش خصوصی عملیاتی خواهد شد.
قرارداد این پروژه نیزبراساس طرح این پروژه، شهربازی ومرکزتفریحی بوئین 
زهرا با مجموعه کاملی ازامکانات وخدمات تفریحی، تجاری، خدماتی واداری 
است ، پروژه تجهیز منطقه گردشگری امام علی )ع(، زمین بازی کودکان 
ویک قطعه زمین ورزش��ی با رقم 200 میلیون توم��ان نیزدرایام الله  دهه 

فجرافتتاح خواهد شد
آقای ش�هردار! درزمینه مش�کل آب های س�طحی که متاس�فانه   

باهربارش ش�دیدی موجب آبگرفتگی  معابر می ش�ود چه اقداماتی  
اساسی صورت گرفته است؟ 

 بله در این زمینه طرح جامعی  در شهرداری بویین زهرا آماده شده است و 
بر همین اساس تاش می کنیم فاز یک پروژه دفع آبهای سطحی شهر را 

در دهه فجر به سرانجام برسانیم .
همانگونه که اش��اره ش��د ، آب های س��طحی یکی ازمعضاتی  است که 
سالهاست به عنوان دغدغه مردم بوئین زهرا مطرح بوده که البته جنس این 
پروژه ها ازنوع مدیریت بحران است،  چرا که این آب های سطحیردرمواقع 
بارندگی به ویژه  بارزندگی های شدید خاصیت بحران سازی دارند، برهمین 
اساس درتدوین بودجه سال 97، بودجه آب های سطحی را بیشترمعطوف به 
مطالعات این طرح کردیم که دونفرازاعضای هیات علمی کارآمد دانشگاه فنی 
و مهندسی طی تفاهم نامه ای  که میان شهرداری بوئین زهرا واین دانشکده  

منعقد شد که متقبل فازمطالعاتی واحتمالاعملیاتی این پروژه شدند. این 
دوعضوهیات علمی است برنده فراخوان احداث شهر جدیدی، پیرامون شهر 
پکن ش��ده اند ، هردوازمفاخرما از اساتید دانشکده فنی ومهندسی و دارای 
دکتری آب هستند وپس ازمرحله مطالعاتی، مرحله عملیاتی اجرا خواهد شد 
که دراین مرحله نه نیازبه تملیکی  وجود دارد و نه احتمالا مشکات زیست 
محیطی ایجاد خواهد شدوآبی که ازاین مسیرعبورداده می شود نیزبه عنوان 

ذخیره شهری مورد استفاده قرارخواهد گرفت
دررابطه با س�ایرپروژه هایی که قصد افتتاح و یا کلنگ زنی آنها را   

دردهه مبارک  دارید توضیح می فرمایید؟
درزمینه حمل ونقل درون شهری درتاشیم سه دستگاه اتوبوس به عنوان 
وس��یله حمل ونقل درون شهری وعمومی دردهه فجرراه اندازی کنیم که 
البته کارس��ختی است. برهمین اس��اس قراراست ، هفت ایستگاه اتوبوس 

درشهرداشته باشیم.
 دومورد ازاین ایس��تگاه های مکانیزه انجام ش��ده، س��ومی نیز مقابل اداره 
تبلیغات اس��امی نصب ش��ده و در حال خرید چهارمین ایستگاه مکانیزه 
هس��تیم انشااله تا پایان س ال 98 هفت ایستگاه مکانیزه اتوبوس در شهر 

بوئین زهرا مستقر خواهد
دررابطه با محور شهید بهشتی که ورودی شهراست وازجنبه های   

گوناگون معضلات بس�یاری را برای شهر به همراه آورده چه تدابیری 
درشهرداری بوئین زهرا اندیشیده شده است؟

تاش می کنیم قبل ازنوروز س��ال 98 مشکات  باند شمالی محورشهید 
بهش��تی حل شود. البته شهید بهشتی، محورترانزیتی است که 90 درصد 
ترافیک عبوری دارد و حتی باند شمالی این محورنیز جزومحدوده خدماتی 
ش��هرداری بوئین زهرا نیس��ت ولیکن به جهت مراجعات مکرر مردمی و 
تاثیرسواین محور درورودی شهر بوئین زهرا پیگیر حل ریشه ای این معضل 
شدیم این در حالی است که شهرداری ها برای هزینه های جاری خودشان با 
معضل مواجه هستند اما به لطف دعای مردم این پروژه را پیش خواهیم برد.

برهمین اس��اس از س��مت میدان امام علی )ع( تا میدان امام حسین )ع( 
در باند جنوبی مش��کات حل شده و باند جنوبی ازمیدان امام حسین )ع( 
تا می��دان امام رضا)ع( نیز با اعتبار 500 میلیونی کاما لکه گیری ش��ده 
درقس��مت باند ش��مالی به ویژه ازپلیس راه تا میدان امام حسین )ع( و از 
میدان امام حسین )ع( تا سه راهی فرمانداری وضعیت بسیار ناگواری دارد 
و متاسفانه چون پیش ترهیچ زیرسازی در این مسیر انجام نشده است بعد 
ازهربارندگی چاله های جدیدی دراین مسیرایجاد می شود ، تاش می کنیم 
اگرهوا اجازه دهد دراسفند ماه پیش ازتعطیات از پلیس راه به صورت لاین 
به لاین کارتعمیروبازسازی مسیر را انجام می دهیم وچون نمی شود محوررا 
به طورکامل بست ابتدا یک لاین را حداقل تا عید کارکنیم وقسمت های 
بعد نیزدرمراحل بعدی انجام خواهد شد تا درنهایت مشکل باند شمالی نیز 
کاما حل شود و باند جنوبی نیزلکه گیری شده است امیدواریم درنهایت 
مشکل محورشهید بهشتی که آبروی شهر و شهرستان ما است هرچه سریع 

تر حل و فصل شود.
درزمین�ه ورود ش�هرداری ها به پروژه های س�رمایه گ�ذاری که   

متاس�فانه ش�هربوئین زهرا به ش�دت دراین زمینه مح�روم بوده چه 
اقداماتی انجام شده است؟

در مورد پروژه های سرمایه گذاری باید گفت، پروژه مرکزمعاینه فنی بوئین 

زهرا با دو میلیاردتومان سرمایه گذاری درحال عملیات اجرایی است وهمین 
طور ۴ میلیارد تومان قرارداد پمپ بنزین، 5 میلیارد تومان قرارداد شهربازی، 
نزدیک به حدود یک میلیارد تومان مجموعه تجاری مهراست که مناقصه 

آن برگزارشد.
 درمجموع طی س��ال 97 حدود 12 میلیارد تومان قرارداد سرمایه گذاری 
درش��هرداری بوئین زهرا منعقد شده است که این رقم بیش ازکل بودجه 
محقق س��ال 96 ش��هرداری که عدد یازده و نیم میلیارد بوده اس��ت واین 
موارد همگی خارح ازبودجه عمرانی ش��هرداری منعقد شده است و انشالله 
این روند کماکان ادامه داشته باشد وبزودی سرمایه گذارانی ازتهران درحوزه 
تبلیغات شهری وسرمایه گذاری بومی برای احداث مجموعه بولینگ وکافی 
شب درمجموعه گردشگری امام علی )ع( وارد فضای کسب وکار شهربوئین 

زهرا خواهند شد. 
همچنین سرمایه گذاربومی دیگری که پیش تر درخارج از کشور سرمایه 
گذاری می کرد و پس از شناسایی ما حاضر شده است در بوئین زهرا سرمایه 
گذاری کند ، درنتیجه قرارش��ده یک گروه س��رمایه گذار برای ایجاد یک 

مجموعه چند منظوره درزمین ترمینال بزودی وارد شهربوئین زهرا شوند.
درمجموع روند س��رمایه گذاری ادامه دارد واین بابی اس��ت که بازش��ده و 
س��رمایه گذران یکی پس از دیگری راهی بوئین زهرا می شوند وبا اتحاد، 
انس��جام و حمایت بیشتری ازسوی مسئولان استان آمادگی داریم که 12 
میلیارد تومان سرمایه گذاری درسال 97 را تا 2۴ میلیارد تومان در سال 98 
ارتقا دهیم به شرطی که اندکی بیشترما را کمک کنند و بازی های سیاسی 
را کنار بگذارند ودرایام انتخابات مردم خود می دانند به چه کسی رای بدهند 
وبه چه کسی رای ندهند اما امیدوارم مسئولین هرگزجناح های سیاسی را 

به عنوان شاخصی در کارها و پروژه ها تعیین نکنند
درکنارج�ذب ورونق س�رمایه گذاری درش�هربوئین زه�را، آیا به   

فکرمنابع درآمدی ثابت برای شهرداری این شهرهستید؟
مسلما چنین است ، مخصوصا آنکه شهرداری ها با این شرایط باید از ظرفیت 
های پایدار استفاده کنند ولاجرم به سوی درآمدهای با ثبات حرکت کنند 
لذا بحث ایجاد درآمد پایداریک ضرورت اجتناب ناپذیر است وبرهمین اساس 
پروژه پمپ بنزین وشهربازی بوئین زهرا درآمدزاهستند ، البته درشهربازی 
نگاه م��ا صرفا درآمدزایی نبود ام��ا درهرحال پس ازطی ی��ک بازه زمانی 

شهربازی تبدیل به درآمد پایدارخواهد شد.
 دربحث تبلیغات ش��هری نیزنگاهی به درآمده��ای پایدارداریم وتلویزیون 
ش��هری که سازه اش را ایجاد کردیم بازخورد و تحول مناسبی ایجاد کرده 
وهزینه های بنرما به یک چهارم کاهش  خواهد یافت ودرحوزه اطاع رسانی 
نیز پویاتر خواهیم ش��د وگذش��ته ازاین موارد تلویزیون شهری یک المان 
شهری زیبا درچهارراه ولیعصراست درحال حاضر تبلیغات دراین تلویزیون با 
ماهانه  8 میلیون تومان درمزایده برنده خود را شناخت لذا شهرداری بوئین 
زهرا توانست ازهمین مبلمان و المان شهری بسیار مناسب وزیبا، سالی صد 

میلیون تومان درآمد پایدارکسب کند.
درمجموع ما به توانایی مجموعه مدیریت شهری بوئین زهرا حتی دربدترین 
ش��رایط ایمان راس��خ داریم ومی توانیم بدون شک، خدمات وسیعی ازاین 
جنس درجهت رفاه مردم شریف بوئین زهرا وارتقای معیشت ومنزلت آنها 

انجام دهیم.

دکترحسین غیاثوند خبرداد:

جذب سرمایه گذاری1۲ میلیارد تومانی درشهرداری بویین زهرا
افتتاح سه پروژه عمرانی وخدماتی با بیش از10 میلیاردتومان اعتبارهمزمان با دهه مبارک فجر

درپروژه مرکزمعاینه فنی بوئین زهرا با دو میلیارد تومان 
سرمایه گذاری ، پمپ بنزین، 5 میلیارد تومان ، شهربازی 
یک میلیارد تومان سرمایه گذاری شده است که درمجموع 
طی س�ال 97 حدود 12 میلیارد تومان قرارداد س�رمایه 
گذاری درشهرداری بوئین زهرا منعقد شده است که این 
رقم بیش ازکل بودجه محقق سال 96 شهرداری که عدد 
یازده و نیم میلیارد بوده است می باشد وهمه این سرمایه 

گذاری خارج ازبودجه عمرانی شهرداری بوده است

جناب آقای  مرتضی سمیعی 
جناب آقای رضا طاهری 

جناب آقای هادی طاهرخانی  
انتصاب آن جنابان را به س��مت مش��اور و مدیرکل حراس��ت اس��تانداری، فرمانداری 
تاکس��تان و سرپرست س��ازمان همیاری شهرداری های اس��تان قزوین تبریک عرض 

نموده و برای شما موفقیت آرزو داریم.
 حسن رجبی- امیرعلی رضایی

چهلمین 
فجر  پیروزی 

انقلاب 
اسلامی 

مبارک باد
هفته نامه نسیم قزوین

تبریک


